
JEGYZOKOI\IYV

Készült a Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének
2024. novembeľ 7-én (csüt<irtök) 15:30 óľai kezdettel a Polgármesteri Hivatal
(Budapest, IV' keľ' István itr 14.I|. em.) Díszteľmében tartott ľendes üléséről

A képviselők közüljelen vannak:
Altfatter Adalbeľt
Bartók Béla
Baueľ Béla
Bognár Áľon
Czinke Sáľa
Déri Tibor
Faľkas István
Hladony Sándor

Dr. Kató Balâzs
Nagy Dávid
Pajor Tiboľ
Rácz Norbert
Rádi Attila
Sulykos Kĺistóf
Dr. Szabó Gábor
Szécsi Péteľ Pál

Szecsődi Tamás
Dľ' Trippon Norbert
Vasvári Lászlő
WintermantelZsolt

(20 fő)

Az ülésľe késóbb érkezett: -

Az ülésrőltávol van: Modľoczky Kitti,

Jelen varľrak (részben tanácskozási joggal):
Dr' Moldván Tünde jegyző
Dr. Gácsi Anett Erzsébet al1egyző
Dr. Szentes Kinga aljegyző
Mártonffy István Főépítészi lĺoda vezetóje
Juhtsz András Gazdasâgi Főosztály v ezetoje
Ilcsik orsolyaPéĺtzigyi és Számviteli osztâly vezetóje
Kenyeres Ibolya Költségvetési osztály v ezetoj e
Palánkay Patrícia Személyügyi osztály v ezetoje
Madar tsz Zsuzsanna Lakásügyi o sztâ|y v ezetője
Szakács Viktor Szociális osńźiy vezetője
Dr. Piľos Judit Vagyongazdálkod ési osztéiy vezetóje
lévai Ádám Iĺrformatika i o szÍâIy v ezetóje
Mohai Zohttn onkormányzati Rendés zet v ezetóje
Mikó Alexandľa Titkársá gv ezeto
Keľtészné Hegedűs Erika Jegyzői Kabinęt vezet'óje
Dr. Mike Árpea3ogi előadó
Dr. oľbán Boglárka Szilvia jogi előadó
Dr. Bognár Ildikó jogi előadó
CsemyánszĘné Római Aľanka lnformatikai oszttiy oszttiyvezető helyettes
Kiss János Informatikai osztály

Dr. Tľĺnpon Noľbeľt
Köszönti a megjelent Vendégeket, a Kollégákat, Jegyző Asszoný. Mielőtt azonbaĺ rátémének a
napirendre, két szomoru hírľől tájékoztatja a Képviselő-testület tagtrait. Skirka Péteľ volt kollégánk,
önkormányzati képviselő a tegnapi napon ehtźxozott a köriinkbol. Skirka Péter villamosmérnök volt, a
Mikľoelektľonikai Ytila|atnti fejlesztőmémöki beosztásban dolgozott hosszú-hosszťl éveken keresztül,
és l994-tól a Képviselő-testĺilet tagjaként ţttta el afe\adatait,majd a késobbiekben is az Önkormânyzat
munkáját segítette több formáb an.Így például a piacon piacfelügyelőként dolgozott, majd elvégzett egy
gornbavizsgálói tanfolyamot, és az|Jjpesti Piac közismert és ismert gombavizsgálója is lett egyúttal.
Skirka Péteľt nagyon sokan ismerték és szerették. Személyisége meghatfuoző vo\t Újpest életében,
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munkáját irigylésľe méltó szakértelemmel és szeľetettelvégezte. Rá ernlékezĹink.
A másik szomoní hír, hogy Benkő Lâszlő fóorvos ur szintén eltźxozott köZülünk' Több, mint 40 évet
sebészként dotgozott, majd baleseti sebészként, többek között a Káľolyi Sándor Kőrhâzban, de a Szent
János Centrumkórházban is tevékenykedett. l994-tő 2006-ig, háľom cikluson keręsztĹil volt a
Képviselő{estület kięmelkedő tagja, frakciővezetokéntItĺttaę1- a feladatait, illetve 1994 és 1998 között
szociális alpolgármestęrként végezte a munkáját. 2008-ban a Képviselő-testület Újpest Egészségéért
Díjban ľészesítette. Nyugdíjazását követően halâlźig azIJjpesti Szakrendelő és azBszak-budai Szent
János Centrumkórhâz baleseti sebészetén ľendelt' A Szakrendelo is a saját halottjának tekinti. Aľľa kéri
a Tisztelt Képviselő-testületet és a jelenlévőket, hogy egy peľces néma felállással ęmlékezzeĺek râjuk
és imádkozzanak magukban a lelki üdvtikért.

A testület eg)/ perces nëma tiszteletadąssal búcsúzik mindkettőjüktől.

Dľ. Tľĺnpon Norbeľt
Folytatják az ülést és ľátérnęk a Képviselő-testület napirendjére. A kikiildott Meghívóhoz anrlyi
kiegészítést tenne, hogy napirend előtti felszólalásľa jelentkezett Nagy Dávid képviselő ur. Megállapítja,
hogy ModroczĘ Kitti képviselő asszony nincs jelen, minden más képviselő jelen van, tehát a Képviselő-
testület 20 fővęIhatźrozatképes. Megkéľdezi,van-e kiegészítés, módosító javaslat a Napirendhez? Nagy
Dávid képviselő úrnak adja meg a szót.

Naev Dávid
Szęretné kérni a Tisztelt Képviselő{estĹiletet, hogy vegyék le a napireĺdről az 1. napiľendi pontot és
ne szavazzanakrőla.

Dľ. Tľinpon Noľbert
Megkérdezi, a jelzett napirend elotti hozzźlszőlâstlt elmondj a-e?

Naev Dávid
Azt szeretné törölni.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Nagy Dávid módosító javaslata, hogy az 1' napirendi pontot, az SZMSZ-Ię vonatkozó
rendeletmódosítást vegyék le napiľendről. Szavazni fognak a módosító javaslatľól, báľ álláspontja
szeľint helýelen döntés lerľle' hiszen a torvényes miĺködés biztosítása, ferĺrtartása éľdekében
elengedhetetlenül szükséges a döntés. Amennyiben más módosító javaslat nincs, akkor e1oször
szavaztsra teszi fel Nagy Dávid képviselő úr módosító javaslatát, h9gy u Képviselőłestület vegye [e a
napiľendľől és ne tétrgya|ja a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-
testületének Szervęzeti és Műkodési Szabźiyzatźlről szőlő önkormányzati rendeletének módositâsâra
vonatkozó előteľjesztést.

lő-testiilete Nagy Dávid frakcióvezető úľ
javaslattlt, misze.rint a Képviselő-testület vegye le a napirendľól és ne târgyalja a Budapest Főváros IV.
kęľület Újpest Önkormányzata Képviselő-téstületé''ęk s""*""eti és Működ ési Szabtiyzatźről szőIő
önkormányzati rendeletének módosítź'sźtra vonatkozó előteľjesztést, Ż igen,16 nem, 2 fó nem szavazott
szavazati atânrryal nem támogatja.

Dľ. Tľĺppon Noľbert
Megállapítja, hogy a módosító javaslatot a testület nem támogalja. Szavazâsra teszi fel az eredeti
határ ozati j avas latot.



1' Javaslat Budapest Fővaľos tV. kerĹilet Úipest Önkormányzata Képviselő-testĹiletének
Szęrvezeti és MűködésiSzabéiyzatëltő|szólő önkoľmányzati ľendeletének módosítâsára
Eloteľjesztő : Dr. Tľippon Noľbert polgármesteľ

2. Javaslat Budapest Fováros IV. keľület Ú3pest Önkormányzatatulajdonéhanźúlőegyes gazdasági
társaságok felügyelő bizottsâgi tagj ainak megv tiaszttstra
Előteľj esztő : Dľ. Tľippon Norbert pol gármesteľ

Javaslat a Képviselő-testÍilet bizottsâgai, valamint
onkoľmányzat további tagj ainak megvźńasztâstra
Előteťesztő: Dľ. Trippon Noľbeľt polgármesteľ

Káposztásmegyeri Településľészi

4. Egyebek
(18 igen, 2nem, elfogadva)

Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
A napirend tárgyalâsa előtt a delegáltak eskiitételére keľül soľ. Felkéri Nagy Dávid képviselő urat, mint
a jelenlévő legfiatalabb képviselőt, mondja elro az eskĹi szövegét' Megkéľi azokat a đelegáltakat, akik
megvtiaszttlsukkor, az eIőző testületi ülésen nem voltak jelen és nem tettek esktit, fáradjanak ki és
miután lętették az eskĹit, legyenek szívesek alâfuni az Eskiiokmáný.

Dľ. Ashur Dóvid, Tóth Péter, Balogh Gyorgł, Somognári Gábor, Abai József letette az eslçüt és aldírtą
az Esküolłnányt.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Jó munkát és jó egészséget kíván a most eskiit tett tagoknak a bizottsági munkában és az újpesti
közéletben valő részvételben. Folytatódok az ülés és ľátérnek az I. ĺapirendi pontľa'

1. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Onkoľmányzata Képviselő-testületének
Szeľvezeti és Mĺĺkiidési Szabályzatárő| szóló tinkoľmányzati ľendeletének módosításáľa
Előteť esztő : Dľ' Trippon Norbert polgármesteľ

Dľ. Tľĺpnon Noľbert
Kiegészítésként elmondj a, az e\otĄesztés kikiildésľe került, az Önök által ismeľt javaslat kisebb
korľekciókat tartalmaz. Fontosnak taľtja elmondani, hogy az eloterjesztés alapján nem javasolnak több
delegáltat megválasztani, de a képviselőknek lehętősége lesz több munkát végezni, hiszęn t<jbb
bizottságban tudnak ezźůtaI a javaslat źLlrtal ţészt venni. Viszont azt is szeretĺé aláhűzru, hogy ez
semmilyen többletköltségge|azonkormányzatszźtmtranemjaľ, fogalmilag nem is járhat. Ehhezmérten
szeľetné kérní az észľevételeket, javaslatokat. Baueľ Béla képviselő úmak adja meg a szót.

Baueľ Béla
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Jegyzo Asszony! Tisztelt Képviselőtársak! Tisztelt Újpestiek! A
választásokat k<jvetően öľömtelí volt látni aztmégaĺyër folyamán, hogy a korábbi 150 fős létszámról
a bizoltsâgi struktúra és a létszám 80 fő korüliľe csokkent' Többen onök közül a testület akkori
tagjaiként ezt a módosítást megszavaztétk. Úgy gondotj a, azért,mert úgy látták jónak, hogy az alétszâm
és az a struktúra jót tesz azújpestieknek' osszel a Magyar Kétfarlai Kutya Párt, amikor az egyeztetések
elkezđődtek az íj bizottsági struktúráról, olyan javaslatokat tett le, amik további csökkentéseket tett
volna lehetővé, és valamennyi javaslatuknak az volt a cé|ja, hogy 80 fo alá csökkentsék a bizottsági
|étsztĺmot, így is ncivelve a döntés-előkészítés hatékonyságát' Ennek ellenéľe, akkoľ a javaslataikat nem
teţesen vették figyelembe, ugyanakkoľ azt dicséretként ki tudja emelni, hogy a tanácsnoki struktúrában
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például nem töltötték be a 7 fós tanácsnoki létszámot, hanem most csak 3 tanácsnokkal dolgozik tovább
az onkormányzat.
Már kétszer szavaztak arľól, illetve mźĺr egyszer közösen is szavaztak arľól, hogy 80 körtili létszâm és a
bizottsági struktuľa jó lesz a jövőben a döntés előkészítéséhez. Szeretné megkérdezni a képviselőtársakat
és nemcsak a Polgármester urat, nemcsak az Alpolgármestereket, hanem a Momentum, a DK, azMSZP,
azL)MP képviselőjét is, hogy miért gondo|jttk azt, hogy egy-két hét elteltével azlesz jő,ha fölemelik
ktizel 100 főre újľa abizottsági|étszâmot? Mi miatt lesz ettől hatékonyabb a döntéshozatal? Mi lesz
ennek a pozitív hozadéka? Természetesen kíváncsi az ęILęnzékj képviselők véleményéľe is ebben az
ügyben. Megköszcini a szőt és várja a válaszokat.

Dr. Tľipnon Noľbert
Megkĺiszoni ahozzâszőlást és megadja a szőt Czitlke Sára képviselő asszon1mak.

CzÍnke Sáľa
Tisztelt Polgármester Úľ! lisĺelt Jegyző Asszony! Tisaelt Kęviselőtársak! Szeretné a Kutya Ptrtnak
jelezĺi, kicsit álságos, hogy mindig a csökkentésről beszélnek, miközben elfoglalták azokat abizottsági
helyeket, amiket felajánlott a többségi vezetés nekik és delegáltjaik vaĺrnak, Önök is részt vesznek a
bizottság munkájában, habtĺr kijelentették, hogy bizottsági ęlnöki poziciőt nem kívánnak ellátni, ami
kicsi ttjbbletfeladattal jar.Ezamaimódosító javaslat nemjártöbbletkiadással, mint ahogyPolgármesteľ
úľ ęlmondta. A képviseloknek igen, meg kell dolgozni a tiszteletdíjukéľt. Aĺrabiztatja a Kutya Pźrtot,
hogy vállaţanak több bizottságban munkát, és akkoľ majd meglátják, hogy mennyi munkával jźrr egy
bizottsági ülésre való felkésziilés.

Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Megköszöni ahozzâszőlást és megadja a szót Déľi Tiboľ alpolgármester úmak.

Dérĺ Tiboľ
Tisztelt Polgármester Úr! ľisztelt Képviselő-testiilet! Z}I9-hezképest, amikor l5 és 17 fős bizottságok
is voltak, úgy gondolj a, a 2024-ben elfogadott sZMsZ egy óľiási lépés volt előľe, és óriási lépés volt
arnak az irânytlba, hogy csökkentsék a bizottságok létszâmźt. Bauer Béla képviselő ur is elmondta, 150
főról 91 foľe csökkent a bizottságok létszáma. ,Dzsihâd előtt és dzsihád utáni állapot'', ha lehet ilyen
ľövidítésekkel élni. Nagyon fontosnak tartja, és lehet, hogy ehhez majd csatlakoznak a frakciók is, ha
egy-egy szakbizottságban.megvitatjtlk azokat atémźtkat, amelyek majd valamikor a képviselotestületi
ülésre is el fognak jutni. Úgy gondoţa, ha minél szélesebb köľben ismerhetik meg, és minél szélesebb
k<jľben beszélnek egy-egy témâľőI, alĺĺ<or olyan előterjesztések fognak beérkezni a képviselő-testületi
ülésekre, amelyek majd széles társadalmi véleményt is tükrĺiznek. Jónak tartja ezt a struktúľát, hiszen
meg is szavaztâk, most egy picit ki kell igazítaru és igen, dolgozni ke[. Úgy gondolja, a Kutya Párt
képviselői is bent ülnek szakbizottságokban, ők is ellátják a feladatukat és ahogy a mai előterjesztésből
is látható, két képviselővel fel kell töltenifü egyes bizottságokat, amik ahogy a Polgármesteľ úľ is
elmondta, nem járnak extra költséggel. Annyival jár, hogy a képviselőknek több feladatot kell vállalniuk
az egyes bizottságokb an. Azt javasolja mindenkinek, fogadják el ezt a javaslatot, és módosítsák eszeľint
azSZMSZ-|.

Dľ. Tľĺnpon Noľbert
Megköszöni ahozzźszőlást és megadja a szót Baľtók Béla képviselo úrnak.

Baľtók Béla
Nem hangzott el itt, de mivel a Kutya Páľt előterjesztése ktiľbekiildésre keriilt, ezéľt egyetlenegy dologľa
reagâtna, így a ciklus elején. Talán nem haszontalan azt amagataľtást egy kicsit kiemelni, hogy valaki
tesz egy javaslatot és akkor azt ilyenmorális piedesztálra emelik' A Kutya Párt szerint az a tisztességes
javaslat, amit ők tettek, és mindenki, aki adott esetben más véleményen van' vagy másho gy szavaz'
al<kor az a tisztességtelen, mint kiderült ebbol az írásos anyagból. Tehát az, hogy valaki tesz egy
javaslatot, azt|ehet vitatni, aztlęhet megkéľdőjelezní, adott esetben helyenként erőteţesebb vitákat ß
folytatni, de azt mondani, hogy nekem van egy álláspontom, ami tisztességes, és mindenki más, aki mást
gondol, az tisztességtelen, azt szertntę most kéne abbahagyni. Egyszer s mindenkorľa tekintsük
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egyenľangú9knak a képviselőket, és tekintsfü úgy, hogy még ha a vélemények ktilönböznek is, de
mégiscsak Úipest érdekében teszik meg a csęlekedeteikđt.
A bizottsági struktúráról csak annyit mondana, hogy a politika tapasztalaÍi műfaj, tĺibb mint 30 éve
mĺĺködik a Képviselő-testület, voltak ellęrzékbęn, voltak kormányon. Azt gondolj a, igyekeztek mindig
egy olyan struktúľát kialakítani, ami a város éľdekeit megfelelően tudja aľtikulálni, képviselni' Azt
gondoţa, îęm az a kérdés, és ebbę a sztlt'lhâboruba nem menne bele, hogy ülésről-ülésľe nagyobb
milliárdok kęrülnek elő, hogy mernyibe keľül ez az újpesti adóťrzetőknek. De nem a mennyiségľe' nem
a forintokľa, és nem is a darabszámľa męnne. Abban is lehetne peľsze kötöZködni, hogy milyenszámok
keľĹiltek bele ebbe az lĺomćnyba, és milyen félľeéľtések, adott esetben csúsztatások varľrak, de sokkal
inkább a minőségre szeretné helyezni a hangsúlý. Tehât azt gondoţa, az Oĺ'lkormtnyzat működéséhez

árulni, ha olyan struktúra.van, ami egyrészt működőképes, másrészt pedig, ha sikerül olyan
energiákat bevonni az Önkoľmtnyzat működésébe, amelyek Újpest ügyeit jobbá vâgy

tudják terľri.

Dr. Tľinnon Noľbeľt
Megköszöni Baľtók Béla képviselő uľ hozztszőlását és megadj a a szőt Dľ. Kató Balâzs fľakcióvezető
úrnak.

Dľ. Kató Balázs
Elmondja, azt vtlrta, hogy a Kutya Páľt jeles képviselői egy veretes reformkor nagyjait idéző retoľikai

zólalással készülnek. Hát csalódnia kellett. Néhány őrtxal ezelłĺtt megjelent Nagy
dalán egy eľős íľás, tele lehet tźtrgyi tévedésekkel. Többek között nem Ó mondta,
Újpesten júniusban'', aztBartókképviselő úr mondta. Természetesen egyetért vele,

de ettol még nem mondta. Tehét ez a ,,fotelharcos magataľtás' hogy otthon a telefonnal a kezünkben
jókat írunk, de mikoľ szembe kéne nézni a komoly kľitikákkal, véleményekkel, akkor nem tessziik oda,
amit oda kéne.'' Attĺrgyra térve konkrétabban, az önkormányzâshoz való jog, amit az alaptörvény is
rőgzit, az azt is tĺikľözi tĺibbek között, hogy a Képviselőłestület a helyi szokásoknak' a helyi
hagyományoknak megfeleloen kialakít egy struktúrti, amihez persze lehetnek ellenvélemények, de a
többség szâmźtra elfogadható, és nagy tobbségről beszél. Tehát itt nem arľól van sző, hogy csak az
aktuális kormánýobbségnek felel meg, hanem a Képviselő-testület 90 %o-a ebben egyetért, Önök alig
10 %-kal aĺ mondják' hogy eznem jő'Ez avé|emény teţesen legitim, Önöknek bármilyen véleméný
szabad megfogalmazni, csak el kéne fogadni azt,hogy van egy szélesk<!ľiĺ, sok frakción keľesztiilnyúló
álláspont, ami Újpest hagyományaiban gyök"'""ik' Úipešinet az a hagyomânya, hogy nagýobb
bizottsâgszëĺmmal' nagyobb meľítéssel, nagyobb szakértői létszámmal dolgozik, amely a munkát adott
esetben ígen poziltívan tudja befolyásolni, vagy egytůtalźn a munka szâmtĺra mindenképpen
hatékonyabb, meľt sokféle véleméný meg lehet ismerni abizottsâgokban. Ha egyes frakciók, egyes
erők nem vesznek résú. a bizottságokban, szakértoik útján, aţ'kor az ő véleményĹik ott kimarad. Inkább
anablzďítaná a Kutya Pártot, hogy menjenek el az iilésre, mondják el a véleményiiket, ismerjék meg a
többiek álláspontját, és, mint új politikai eľőnek, akik Ujpest hagyományait reméli, hogy ismeľik, bár
úgy látszik, hogy ezzelnincsenek teţesen tisztttban. Azt tanácsolja, inkább tanuţanak, tehát a bizottsági
ülésre kell járni, az tanulást is jelent és meglátják, hogy a többiek hogyan dolgoznak. Jelzi, nem
tźmogatjâk a Kutya Pttrt javaslatźlt.

Dľ. Tľippon Noľbert
Megkoszöni ahozzćlszőlását és megadja a szót Nagy Dávid fľakcióvezeto úmak.

Naw Dávid
Eloször Czinke Sára képviselő asszony mondataira reagźiva elmondja, természetesen attól, hogy nem
az ő bizottstlgi struktúrájuk került elfogadásľa, nem fogják magukat klzâmi a döntéshozatalból. Azoĺ a
kvótán alul fogadtak el bizottsági helyeket, mint ami egyébként mandátumarányosan járt volna nekik'
Ez az a két kiilsős bizottsági hely, amit elfogadtak, ez pont vwaîaz a ketto, ami az 50 fős bizottsági
strukturában jáľt volna. Az, hogy a felügyelő bizottságokkal mi van' miľol kęll lemondani, bármikor,
bármiről lemondanak, ha az a tét' hogy egy törvénýelęn működést ne sZMsZ módosítással
gyógyítsanak' hanem azzal, hogy esetleg a pártok mértékletességet tanúsítsanak. Elnokséget nem
vállaltak, ez jobbâraastrukţúránakköszönhető. Ezt megmondták korábban is, most is, hogy ameĺnyiben



a struktúrában nem lépnek előre' máľpedig nem léptek előľe, hiszen 9 plusz 1 bizottsággal fognak
dolgozni a továbbiakban is, amely bizottságoknak t<ibb mint a fele havi rendszerességgel sem ü1, viszont
több bizottságĺak is ktilsős alelnöke van, amire például szívesen vârjaKatő Îrakciővezetó ur, vagy
Czinke Sára frakcióvezeto asszony kiegészítését, hogy miért van szfüség ktilsős alelnökökľe. ok
elfogadtak volna képviselői alelnökséget is, ami nęm járt volna plusz juttatással, viszont kikeľülhették
volna a törvénýelen működést. Jelen pillanatban 5 bizottstry műkodik, vagy 5 bizottság van
megszavazva törvénýelenül. Ea az előteľjesztésbe nęm írták bele. Ezt most Dr. Tľippon Norbert
polgármester úr mondta el, hogy itt egy torvénýelen szituâciót kell feloldani. Ez az előterjesztés
szövegében nem hangzott el. Ez a torvénýelen szituáció azért állhatott elő, mert nemcsak a
mértékletesség, hanem a törvényesség kereteit sem taľtották szem előtt a páľtok az osztozkodásnál. A
,,dzsihâďért'' elnézést kér, oriil, hogy ebben az IJjpestér| Egyesület k<izösséget vállal, hogy míg a
képviselő úr a magas piedesztálról beszél és a ,,dzsihźldot'' emlegeti azért, mert elesnek 3 hónapľa 10,
15 bizottsági helytől, aztlgy rendben vaĺ? Ez az Önök iz\ése, ebbe nem fog beleszólni, de azéľt hadd
kéľje ki magának' A,,dzsihád'' alkalmával egyébként 8łbizottsági helyre csökkent a struktúra, ezme1y
most vissza 97-re Azt szeretné kérni a képviselőktől, gondoţák âtmégegyszer, megérti a nyomást, ami
nájuk helyezodik, megéľti, hogy voltak itt szokások. Azt gondolja, újpestiként nem ezęk azok a
szokások, amikre a legbüszkébbek, hogy a Vagyonnyilatkozati Bizottságban 9-1I-I3-I7 eĺnberü1 és évi
egy iilésére évekig elment 10.000'000 foľintja a városnak úgy, hogy összesen 25 peľcet ültek ülésęnként.
Nem hiszi, hogy ez az, amire onök büszkék. Éni' hogy ezek hagyományok, akkor beszéţenek erľől.
Amikor kialakították az 5 bizottság 55 fős konstrukciójukat, akkor mindig figyelembe vették ezeket a
szempontokat és azért engedték az általuk ideálisnak tartott állapotnál egy magasabb létszámú bizottsági
struktúrát, hogy lássák, igenis képesek gesztust tenni és képesek lesznek együtt dolgozni abizottsâgban
és a testületben, de ha nem hallgatják meg, akkor nem tud mást csinálni, mint a nyilvánossághoz foľdul'

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszönihozzâszőltlsát és megadj a a szőtBognáľ Áľon képviselő úmak.

Bognáľ Áľon
Tisztelt Polgármester Úr! TiszteltJegyzo Asszony! Tisztęlt Képviselőtáľsak! Nagy Dávid frakcióvezeto
úr módosító javaslattlra szeľetne érdemben reflektálni, annak is egy konkľét tészére, amelyben a
Népjóléti és Lakásügyi Bízottsźry összevonását kezdeményezi a Közművelődési és oktatási
BizottsággaL 2024. október 2|-tőI hivatalosan is a Népjóléti és Lakásiigyi Bizottság Elnöke, ahol
többedmagával, köztiik Baueľ képviselő úrral is egy nehéz tisztséget fognak ellátni. A döntésęk éľintik
az onkormányzat szociális, egészségügyi,lakásgazdálkodási, gyëlmigyi, gyermekvédelmi, szociális
foglalkoztatási területeit. Nem véletlen, hogy két alpolgáľmester és a polgármesteľ ur feladatkörét is
érinti a Bizottság működése. A Népjóléti és Lakásiigyi Bizottság az egyik legtöbbet ülésező Bizottság,
alkalmanként akźr 30-40-50 lakáskéľelemről is dönt, jogviszonyokat rendez. A bizottság a
legkiszolgáltatottabb újpesti polgárokért đolgozik, legyen szó olyan újpestiľől, akik kikeľültek a
munkaeropiacról, kikerĹiltek az oktatás világából, fogyatékossággal élnek, de a céţuk mindannyiuk
élethelyzetének, életminőségének javittsa lehetőségeik szęrint. Ezt csak azért szerette volna most
jelezni, mert itt van akezében Nagy Dávid képviselő úr módosító javaslata, amely ennek abizottsâgnak
az összevontsâÍkęzdeményeziaKözmĺĺvelődési és oktatási Bizottsággal, amelyköznevelési, kultuľális
és ifiúsági, és számos szintet źttÎogő terülętet képvisel. Ezt indokolatlannak tartja'
Egy apľó technikai kiegészítéssel élne, amikor letöltötte képviselő úľ módosító javaslatźi, akkor ott a
3.5 pont nem látszik a letöltésben, csak ha az ęmbeľ kinyomtatj a az aîya1ot, amelyben ,,A bizottság
figyelemmel kíséri Újpest egészségtigyi ellátásának he|yzetét, együttmĺĺko ďik az egészségiigyi
szolgáltatókkal és háziorvosokkal'', az csupán egy fájlhiba, amikor kinyomtatta, akkor ęzmtr benne
volt, de ennek nem találta a nyomát, sem a KoB esetében, sem pedig az NLB esetében.
Tisztában van azzal, hogy nyomás alatt van a gazdaság, nyomás alattlesz az újpesti költségvetés is, de
ugy érzi,hogy az újonnan megalakult bizottságokkal hatalmas feladatokkal néznek szembe, és Baueľ
képviselő űr az elmtút ciklusban nem volt ennek a bizottságnaktagsa és nem volt kiilső bizottságitag
sem. o ktilső bizottsági tagként volt jelen, ez számos feladattaljár együtt, és nem gondoţa, hogy ezt a
Bizottságot össze kéne vonni. Nem javasoţa elfogadásra a módosító indítványt'



Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszönihozztlszőlâsát és megadj a a szót Pajoľ Tibor képviselő úrnak.

Paioľ Tiboľ
Tiszelt Képviselőłestület! E|égnehéz ellhęz a mai önkormányzati üléshezhozzászőlni, meľt neLj az
jött le, hogy valakiknek problémát jelent a l O-es számköľben működni és kialakítani egy onkormányzati
strukturát. Azt gondoţa, korľekt tárgyalásokat folýattak egymással, és elmondta a târgya|âsok soľán,
hogy bármilyen rendszęľt tud támogatni, Iehet az kis struktúľa, lehet îagy, egy kérésük volt, hogy a
mandátumarányosság elve érvényesüţön. Azt gondoţ a, ezvtőbbimindenféleképpen valóľa is vált, hogy
mégis ide jutottak, annak szerinte az a fő oka, hogy az a ttlrgyalási metódus , amít a többség folytatott,
szerinte nem volt hatékony. Azt gondoţa,lĺzárő|ag a frakcióvezetőket kellett volna meghílmi eľľe a
tárgya|źsra, és nem mondjuk egy 30 fós kiildöttséggel indítani, ami neki azt slgőrozta' hogy Önök közott
is van valami feszültség, vagy nem biznak egymásban, nem tudja, de mindenféleképpen azt javasolja,
ha ilyen jellegű tárgyalások lesznek, akkor üljenek le egymással a frakcióvezetok, mert ezt körülbelül
másfél-két óra alatt tokéletesen meg lehetett volna csinálni, ha azok ülnek ott, akik éľdemben bele tudnak
szólni.
Előkerült ma a hagyomány is. Ez egy nagyon fontos rész. Azt javasoţa a Kutya Pártnak, hogy az újpesti
hagyományokat ne prćhćija Íłjlülími, mert az nem fog merľti, ugyanis nem őket kell meghallgatni,
hanem olvassák elUgľó Gyula monogľáfiáját, amiben leírja, hogy miéľt jó egy nagy Képviselo-testi'i1et'
Szerinte azokat érdemes megszívlelni. Nyíltan bevállaţa, hogy nagyobb Képviselő-testületnek a híve,
amit nem tudnak megvtitoztatni, mert nem rajtuk múlik, de amikor ez a vâros normálisan műkodött,
ennek a váľosnak 200 fós Képviselő{estülete volt. Ha megnézik hogyan alakult a város története, minél
kisebb a Képviselő-testülete, annál szerencsétlenebb a város működése. Ha csak a rendszervźitâs őta
nézi, lgye ott is egy jóval nagyobb Képviselo-testület volt. Azt gondoţa' sokkal hatékonyabban
miĺködtek' és nagyon sok jó dolgot tudtak ezért a váľoséľt tenni. Ha a Kutya Páľtnak valóban a
tiszteletdíjak mértékével van problémája, azt javasolja, tegyenek olyan iľanyú javaslatot, ami a
tiszteletdíjakat csökkenÍi, és ezvonatkozna mindenkiľe, önökľe is.

Dľ. Trĺpnon Noľbeľt
Megkoszoniahozzëşzőlást. Nagy Dávid képviselő uľ szólásľa jelentkezett, aki máľ majdnem kimeľítette
a ľendelkezéséľe álló 5 perces idokeretét' de azt gondoţa, legyenek nagyvonalúak, adjanak neki még bő
egy peľcben hozztlszőltsi lehetőséget és akkoľ ezzeIlényegében a napirend keretében Nagy Dávid már
nem tud hozzźszőlnĹ hacsak a Képviselő-testület îęm szavaz meg neki kiil<jn 2 peľcet' Bauer Béla
képviselő úr viszont az SZMSZ szeľint kérdést tett föl, o még ahozztlszőlási időkeľetét nem meľítette
ki, tehát van lehetőségehozzâszőlni. Nagy Dávid képviselő úmak adja meg a szót.

Naey Dávid
Megköszöni a szőt. Polgáľmester uľhoz fordul, mert a Képviselő{estülęttől ugy érzi, nem talált
meghallgattatâsra. Ań ért|hogy az,,A'' terv az,hogy az emberek eń'nemţârjźlktú, és amikor Önök aa
mondják, hogy az nem jár tobbletkiadással, akkoľ ok nem ltltjźlkazt,hogy az nem jáľ többletkiadással,
hogy most torvénýelenül műkodnęk és ehhez képest törvényesen fognak. Ahhoz képest, ha a most
meglévő sZMsZ szeľint törvényesen műkĺjdnének, ahhoz képest ez 5-I5 milliós pluszkiadást jelent, ha
a ktilsős bizottsági alelnököket is beleveszik. Polgármester úrtó1 azt szeretnékérdezni, mi van, ha nem
fog múködni az ,,A" terv? Van-e ,,B'' teľv arra,ha az embeľek elkezdenek máshogy gondolkozni erľől,
esetleg lesz-e aĺľa kapacitásuk, hogy ezeket a történetęket, ezeket a hagyományokatjobban kibontsák
nekik és elkezdhetnék ezt megérĺeni? Mi van akkor, ha az ęmberek ezt éľteni fogják és esetleg meg
fognak szólalni? Van-e esetleg aÍţa teÍv, hogy valahogy máshogy csináţák ezeket a dolgokat?
Polgármesteľ űr 47 %o-ot kapott, tobb mint 20.000 szavazatot. Ez egy óriási felhataLmazâs, nagyobb,
mint a Kutya Pârté, a DK-é a Tisza Ptĺrté, v&EY akâr a Fideszé itt helyben' Azt szeľętné kérni
Polgármester úrtól még egyszer utoljára, aztttntöbb eszköz nem lévén, szavazti fognak, hogy vegye le
a napiľendről az SZMSZ módosítását, és gondoţon źlt egy olyan koncepciót, ahol a pártok a
méľtékletesség mentén meg tudják oldani, hogy ez a helyzet az SZMSZ módosítása nélkiil legyen
törvényes.



Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Megköszöni ahozztszőlást. Baueľ Béla képviselő úrnak adja meg a szót

Baueľ Béla
Tisztęlt Polgármester IJr, Jegyzó Asszony, Képviselőtársak! Elhangzott észrevételként, hogy alaptalan
kritikákkal illetik a jelenlegi bizottsági struktúrát, és talán lefoľdíthatja úgy is, hogy nem tisztelik a
hagyományokat. Nem arľól van szó, hogy alaptalan kritikával élnek, hanem megnéńék más keľületek
péIdtĘtil is, olyan kerületekét is, ahol hasonló bizottsági struktúra van és példaként említi a II. keľületet.
Egyelőľe nem látják azt, és a mögöttük álIő vâlasztők sem lëltjtk azt - lehet, hogy itt csak 107o-uk van,
de összességében 1'7%o-lk -, hogy mi az a kiilönbség, ami miatt a II. keľĹiletbe egy településľészi
önkoľmányzat elműködik 5 fovel, itt meg most lesz 15 fó, ha jól tudja. Mi az a kimęnet, amivel itt jobb
a telepĹilésrészi önkoľmânyzat működésę, mint a II. keriiletben? Ez egy kérdés, ezt nem tudja
megválaszolIi, ezt Önök tudják megválaszolni' A másik pedig, ami a hagyományokat illeti, ha ilyen
fontosak a hagyományok és tisztelni kell a bizottsźlgi struktúrát, akkor hogy vaî a4 hogy ezek a
bizottságok egyszeľ-kétszeľ ülnęk cissze egy évben, nem minden hónapban? Hol van az a munka, és
hogy van az,hogy 7 percre ülnek ossze ezekabizottságok?

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszöní ahozzâszőlást, és ha jól értette, ezze| a Baueľ Béla úr ismeľtętte a módosító javaslatát is?
Hozzźszőlt a napiľendhez és az 5 perc időkerete kimeriilt. Megkéľdezi a Kutya Párt képviselőit - ne
mondják, hogy nem nagyvonalú az idokeret tekintetében.-, kívánják-e kiegészíteni a módosító
javaslatot? Megállapítja, hogy nem kívánják kiegészíteni. Bedő Kata alpolgármesteľ asszonynak adja
meg a szót.

Bedő Katalin
Tisztelt Megjelentek! Néhány kérdése lerme a módosító javaslattal kapcsolatban, bár azt nem
egészítették ki a Kutya Párt képviselői. Csak néhányat emelne ki, ami magyartnatľa szorul. Többek
k<jzött az I.ŻŻ pontban, a Vagyonnyilatkozatot és osszeférhetetlenséget Yizsgźtlő Bizottságnál
,,ellenórzi a vagyonnyilatkozatokat, azonosító adatokat kérhet be''. Mit jelentenek ęzek az azonosító
adatok, hiszen a Bizottság csak annyit kérhet, amit a torvény előíľ és semmi többet. Erľe kérnę
magyartnatot, illetve a Népjóléti és Lakásügyi és Közművelodési és oktatási bizottságok
összevonásánál, a 3.2 pontban az önkormányzati intézmények esetében fenntaľtói jogokat nem
gyakorolhat a Bizottság. Felhívja a Íigyelmet, hogy ez a Kormányhivatalhoz tartoz1k, tehát sem
stratégiźlÍ nem.lehet gyźrtaĺi, sem egyébbel nem foglalkozhat a Bizottság és az onkormányzat sem' A
3.7 pontnti, onök azt mondjźk, hogy a Bizottstry dönt a kiilönböző' például az Onkorményzat
tulajdonában lévő lakások béľbeadásának ügyéľől, vagy a fiata| házasok első lakáshoz jutásának
támogatćstnól. Szeretné felhívni a ťrgyelmet aľľa, hogy a Bizottság maximum véleményezhet, tehźú
döntési joga nincs. Ez utóbbit rendelet szabâ|yozza, és a rendeletről pedig minden esetben a Képviselő-
testület dönt, és az Motv. szeľint át nem ruhâzhatő hatásköľcjkről van szó' Tehát nagyon fontos, hogy a
bizottság véleményez. Szerinte mielott ilyen módosítók bekeľülnek a testület elé, illenę elmélyilni az
Mötv. ľejtelmeiben, és a ľendeleteket is tanulmányozni kellene. Az 5.4 pontnál ,'Egyedi
bűncselekmények esetében is kérhęti a hatáskönel ľendelkezó szervek táłjékoztatőjźú.'' Áiláspontja
szeľint folyamatban lévő eseteknél, bűncselekményeknél, gyakorlatilagnyomozati szakaszban csak a
Rendőrség adhat tájékoztatâst, bíľósági szakaszban pedig a Bíľóság. Kíváncsi lenne arľa, hogy ez a
gyakorlatban hogyan műk<idik, a bizottsëry kit rendel be, hogy tájékoztassa a bizottsâgot egy
folyamatban lévó biĺncselekményľől.
A Közbęszeľzési DöntéshozőBizottsźlgnźiaz 5.9. a) pontban, a megfelelő eţárási forma kiválasztásaról
azt mondja, hogy a bizottsźryhozza meg a döntést. Tudomása szerint a Közbeszeľzési tervľől minden
esetben a Képviselő-testiilet dönt. 2024. október 27-én a 7. napiľendnél volt egy módosítás, és ott a
kcitelező tartalmi elemekľől döntött a Képviselő-testiilet. Akkor Polgáľmesteľ úr el is mondta, hogy a
jövőben arĺyiltközbeszerzési eţáľásokat fogja prefeľálni' Nagy Dávid képviselő iĺr eń'idvozolte is, sőt
mégazt is mondta, hogy ha ezigy lesz a jövóben, akkoľ meg fogják szavazni. Az elhangzott kéľdéseire
szeretne v tiaszt kapni.



Dľ. Tľippon Noľbert
Megkoszöni Alpolgármester Asszony hozzźszőlësát. Egy-két kéľdést o is szeľetne feltenni' meľt
feltételezi, hogy az előteľjesztő magairta a rendelettervezetet, a hivatkozásokat, kellő felkészültséggel,
tehát nyilván tiszttlbanvan vele. Megkéľdezi , alszr.53' $ (2) bekezdése szerinti kötelezően ú gyĺevezett
felhatalmazó rendelkezéseket tartalmazza-e a módosító javaslatuk? Tisztában vannak-e a Jszr. kógens
eloíľásaival, mely szerint jogtechnikai tekintetben a módosítások soľľendiségében van egy kötelező
sorrend? TĄa-e a rendeletmódosításuk ezt a kötelező sorľendet vagy sem? Nem érzik-e azt esetleg
problémának? Számos más probléma mellett, ahogy Alpolgármester asszony jelezte, o is mondana
egyet. ,,A Kozbeszerzési Dontéshozó Bizottság döntene a megfelelő eljárási forma ţjvźůasńćlsëról'', de
ez a Képviselő-testület hatáskörében van. Azt szeretné kérdezni, hogy nem &zík-e azt,hogy az onök
által előterjesztett SZMSZ módosítása, amit nyilvánvalóan Önĺik íľtak - ha nem, akkoľ nyilatkozzanak
arról, hogy nem onök írtt'iľ- - töľvényséľtéseket tartalmaznak és adott esetben a törvényességgel
pľobléma lerľte, hamâr a töľvényességľőlbeszélnek? Nem gondolják, hogy törvénysértő lerne az onök
módosító javaslatának az elfogadâsa? Megtehetné azt,hogy nem ad szót, mert Nagy Dávid képviselő ur
kimerítette az iďokeretét, és mint tudjuk, a Fővárosi onkoľmányzatban ilyenkor hanghatások vannak,
nagyon röviden, egy percben azért szőt ad.

Nagv Dávid
Tisztelt Polgármesteľ Úľ! Köszön i a szőt és köszöni a kritikákat. Az sZMrsZ módosítást jogi segítséggel
saját kritfőbol ľakták ĺissze, viszont valóban a mellékleteknél, a részletes indoklásnál vétettek hibákat.
Ezek részben a 20L9 . október 3 1 -én elfogadott SZMSZ-bőI átvett információk voltak, aminek egy része
szeľinte most is ott van azSZMSZ-ben, de eztmegkell néznie, eza4-es sztlmumelléklet' Valószínűleg
véthettek formai hibákat, de most azértke|| szMsz-tmódosítani, mert onök elszámolták abizottsâgi
helyeket. Nagyon fuľcsa, hogy neki Hivatal nélkiil kell ilyen formai hibákľa vźiaszo|ni,miközben Önök
abizotÍsági struktúľát is elszámolták. Valószíniilegţibáńak és javítani fogják.

Dľ. Tľippon Noľbert
Tisztelt Képviselőtáľsak! A Kétfarku Kutya Párt frakcióvezetője beismerte, hogy valószínúleg formai
hibákat vétettek a módosító javaslatnál, tehźlt a törvényességprőb{i,źú ilyen szempontból nem állná ki.
Megkérdezi Jegyző Asszoný' hogy azo álláspontja szerint a töĺvényess égprőbâjćikiálţa-e a módosító
javaslat, amit előterjesztett a Kutya Párt?

Dľ. Moldván Tĺinde
Tisaelt Képviselő-testület! Természetesen áttanulmźnyoztźlk a Kutya Párt módosító indítványát, és
megállapították, hogy sajnos törvényességi szempontból nem felel meg az aIapvetó jogszabályi
rendelkezéseknek sem. Többek közott a pľearnbulum része nem taľtalmazza a felhatalmaző
rendelkezéseket, amiľe utalt Polgármester úr is, a kötelező sorrendiséget sem követi. A Nemzeti
Jogszabéiyttrba 5 napon belül fel kell töltenünk az elfogadott rendeletet. Amennyiben ez a Képviselo-
testület által elfogadásra kerülne, akkor fel kell hívnom a Képviselő-testület figyelmét, hogy ez a
módosító indítvány ilyen szempontból, rendeleti formában nem végrehajtható.

Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Jegyzo Asszony álláspontja szeľint a módosító javaslat nem álţa ki a törvényesség pľóbájźLt. Ettól
fiiggetlenül pár mondatott mondana. Az egyik az, hogy a problémát az okozza, hogy mindenki értse, a
bizottságokban a képviselőknek eggyel többen kell lenniük, mint a nem képvisęlő tagoknak. A legutóbbi
képviselőłestületi iilésén 9 frakció egyeztetése alapjćnállt össze egy javaslat, és ez egy_egy fővelnem
töľtént meg 5 bizottság esetében' Ez nem egy fatális és nagy tragédia, ezt aKepviselo-testület a mai
napon ki tudja korľigálni. Azt viszont a leghatározottabbaĺ visszautasítja, hogy valakik, akik
ugyaneĺmek a folyamatnak a részei voltak, ugyanúgy ennek a Képviselő-testületnek a tészei voltak,
ugyanúgy lźtttlk az előteľjesztést és elméleti síkon az önkormányzati tőrvény rendelkezéseit ismeľik,
vagy ezek szeľint nem ismerik, véletlenül sem jelezték ezt aprob|émtú.UtĆiagúgy tesznek, mintha ők
itt se lettek volna, és mindenki más hibás, mindenki más hibázott, csak ok nem' Nem szégyen néha
hibákat véteni. Megtregyzi, csak az nem hibázik, aki nem dolgozik. Az nem szép dolog, hogy amikor
valaki egy folyamatnak a ľészese, akkor másokra mutogat' mintha ők ott sem lettek volna. Ugyanúgy
visszautasítja azt, amikoÎ az a megfogalmaztshaĺgzik el, hogy,,itt a frakciók k<jzötti alkudozások



eredményeképpen előállt'', megtehette volna azt a ,,kormźtnyzó'' Újpest Pârtjën Frakciószövetség
senkivel nerĺ tćrgyal, nem alkudozik, hanem egyoldalúan hoz egy bizottsági struktúrát és azt
tnęBszavazza. Az ellenzéki fľakciók, tobbęk kozött onök többszöľ kéľték azt,hogy legyenek ezękben a
kéľdésekben egyeztetések. onökkel is többszöľ volt ilyen egyeztetés lefolytatva, majd onök ęzeket az
egyeztetéseket politikai alkudozásoknak minősítik. Önök kezdeményezték ezeket az egyeztetéseket és
lefolytatták ezeket az egyeztetéseket, de ha Önok azt gondoljâk - utólag peľsze' aminek Önök is részei
voltak -, hogy ez politikai alkudozásnak minősül, akkoľ tobbet nekik nem kell egymással beszélni,
egyeztetni, de akkor meg miért kérték, hogy egyeztessenek erľőI? Azt gondolja, ez legalábbis
tisztességtelęn az onök részéről. Amit a rendeleti indoktásukhoz mondtak, ahol szintén a tisztesiég szót
haszĺźijálk, az meglehetősen tisztességtelen. Önök olyan módon minősítik a kĺilső delegáltakat, ukik u
bizottságokban ľészt vettek, ami aú. gondoţa, bizonyos értelemben sértő, és bizonyos értelemben
valótlan âllitâs, nemcsak rájuk, de másokra nézve is. Azt mondják, hogy a kĺilső bizottságok Újpesten
tobbségében nem egy-ęgy civil szervezet képviselői, ezáital nem látnak ęl hitelesen civil képviseletet.
Engedjék meg, hogy amagyaÎ állampolgáľok nagy többsége nevében visszautasítsa ezt az állítást. Nem
gondolja, hogy csak az Ltlthat el hitelesen civil képviseletet, aki egy bejegyzett civil szervezet
képviseletében jtlr el, hanem az a sok millió magyaÎ állampolgár, akinek adott esetben van politikai
orientációja, Y&EY éppen nincsen, de van véleménye a dolgokról, ó maga is elláthat hitelesen civil
képviseletet és nemcsak innen-onnan ťtnanszirozott NGo-k képviseletében eţáró személyek. Azt
gondoţa, egy âtlag magyaÎ állampolgár, ha a közé|et iľánt éľdeklodik, vagy nęm érdeklődik, de részt
vesz Ujpest döntéshozataltlban, nyilván azért, mert éľdeklődik és a bizottságban tagként jër el, igenis
hitelesen láthat el civil képviseletet. Azt gondoţ d, aE;ĺ újpesti kozgazdtsz, egy újpesti általános iskolai
tantt, egy újpesti kertésztęchnikus, egy újpesti nyugdíjas egyetemi taĺtr, vagy gépészmémök, vagy
éppen egy újpesti energetikai szakmémök igenis elláthat hiteles civil képviseletet állampolgáľként,
hiszen ő nem politikus. Megegyzi, ha már az amerLkai választások is mostanában gyakľan szóba
kerülnek, Kamala Harľis, illetve Donald Trump kampźnyźhan nagyon-nagyon sok ameľikai vett részt,
civil amerikaiak vettek résń, egész egyszerÍĺen azért, mert az egyikhitt a Demokľaták Páľt agend{|'źtban,
a másik hitt a Republikánus Páľt agendájában, bekopogtak a szomszédba, tećvgattak és győzkcidték
egymást. Nem gondolja, hogy ők ne lennének civil amęrikaiak, hanem mindannyian práľtdelegáltak
lennének. Ezért visszautasítja, hogy a..magyaÍ polgárok többségét, aki nem képviselője egyetlenegy
NGo-knak és civil szervezetnek sem, Önök megtagadják attól, hogy hiteles civil képviséletei-látnak ěi,
majď az előterjesztésükben ptĺ1de|egtitakľól beszélnek. onök négy személý jelöltek két felügyelő
bizottságba és két kĺilső bizottságba' Tudomása szerint mind a négy személy képviselőjelölt volt a
választásokon. Számon kérik másokoî azt, hogy Önok szeľint mások pártdelegâltakat kiildenek a
bizottságokba, miközben éppen onök azok, akik a Kétfaľku Kutya Páľt önkormányzati képviselő
jelöltjeit küldik a felügyelo bizottságokba.' és a kiilső bizottságokba. Eĺuryiľe kęmutató és hipokrita
álláspontot nagyon ľégen látott már. Önök arról beszélnek, hogy mennyiĹe kertil a Ŕoziogi
tisztségviselőknek a tiszteletdíja. A legolcsőbb az lenne, ha nem lenne Képviselő-testület' lenne egy
pľefektus, az 0 forintot keľesne, és egy személyben döntene egy közel szâzezres nagyváros életéľől.
Nem szęretnének ilyet' mert az nem lenne dęmokrácia. Képviselő-testiiletet szeretnének, és az
onkormányzati törvéný szeretnék végrehajtani' amiben bizottságok is szerepelnek' onök arró|
beszélnek, hogy sokba kerülnek a városban a bizottságok, a képviselők és a polgáľmesterek.
Rögzíteni szeretné a kezdo képviselok kedvéért, hogy a polgármesternek a tiszteletdíjaľól îem az
onkormányzat dőnL hanęm az orszâgos hatáskörben van, teht,/- ebben nincsen semmilyen döntési joguk,
ezéľt tinmagukoĺ ezt számon kérni sem lehęt. Ami a kiilső delegáltak tiszte\ďdijźú illeti, azt szeľetné
elmondani, hogy hosszú-hosszú évek óta egy ťrllénel sem emelkedett, és maga javasoltam azt, hogy
most se emelkedjen a tiszteletdíja a kiilső delegáltaknak, ami azt je|enti,hogy az elmúlt évek alapján
minimum 40%o-os, de közel 50%-os megţakaríttlst éľtek el reálétékben a kiilső delegáltak tiszteletdíjan.
Ami a képviselői tiszteletdţakat illeti, az egészen arctúIan, hiszen a Kétfaľkú Kutya Párt javaslataľa
fogadták el a képviselők tiszteletďíjźlről szóló rendeletnek azon passzusát, hogy az a képviselő is
ugyanannyi tiszteletdíjban ľészesüţön, mint egy bizotÍsttgi elnök vagy egy tanácsnok, aki legalább két
9.izottságban van. Ezt a többi frakció előtt éppen onök javasoltttk, az Önök javasl attra fogidták el és
onök szó nélktil szavazttlk meg a képviselok tiszteletdijtlnak ľendezéséľől szóló önkoľmányzati
ľendeletet. Nem álltak ftil, nem mondták azt,hogy egy forintéľt vâl|a|jt,ir, vagy 0 foľintért. Nem álltak
föl és nem tettek arľa javaslatot, hogy legyen fele arĺryi, hanem megszavazták és most vźrjâk,hogy az
átutalás megérkezzen az sztnnläjukľa, de egyébként megjegyzik, hogy sokba kerülnek a képviselok.
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Tisĺelt Kepviselo-testület! A Kétfarku Kutya Páľt képviselőí valóban sokba keriilnek, meľt ha az o
javaslatukat a képviselői tiszteletdíjaknál nem fogadják el, akkor ők most kevesębbet keresnének és ez
is kevesebbe keriilne a váľosnak. Ha a ktilso delegáltjaikat visszahívnák, az is kevesebbe kęrülne,vagy
a két felügyelő bizottsági tagjukat. Dę nem hangzott el ilyen javaslat, hogy visszahívják a delegáltjaikat
és a tagjaikat' Álszent és hipokľita hozzâźilts ěz, igazźnképmutatás és mindezt a tisztesség örve mĺigé
bújtatva.
A másik dolog' amit ki szeretne emelni a képmutatásról. Nemľégiben augusztusban onök egy Facebook-
bejegyzésben arról beszéltek, hogy nem fogadják eI az iĺgyenpáľtiľodát Újpesten, ,,a szokások szerint,
ingyen jáľó pártirodéń kapnak az Önkoľmányzattól apártok'', majd ismét a tisztességre hivatkoznak, a
jőzan észre, sőt ,'fennállhat a tiltott pártfinanszirozâs", , iiák és ezért felszólítják ot, oéri Tíboľt,
Wintermantel Zsoltot, Sulykos Kĺistóf és Altfatter Albeľt urat, hogy kövessék az o pétdâjât és
alkossanak együtt ľendeletet a pártok ingyenes béľletének jobb célľa történő felhasználásźról. Tehźt
onök nem fogadják el a heýiségeket'Ez egy óľiási táľgyi tévedés, meľt Önök nem olvasnak rendelętet.

ţJ. 
jpeste'' a páľtok szttmtlra nem biztosítunk ingyenes helyiséget, hanem a frakciók számârabiztosit az

Önkormányzat rendelete ingyenes helyiséghaszĺźiatot. Á t"gjouu azlenrle, és szívből ennek örülne a
legjobban, ha a Váľoshtna epiletében tudnának minden frakciónak egy kis irodát biztosítani, de nincs
hely kiilĺin iroda szélmtlľa a Váľoshtna épi|etében. Ezért történelmileg úgy alakult, hogy az
onkormányzat míis tulajdonú helyiségekkel oldja meg a frakciók munkavégzését. Targyi tévedésektől
és hazugságoktól hęmzs egett az onök bejegyzése, de a legnagyobb 

',pofátlanság'', 
máľ elnézést kérek a

kifejezéséľt, az,hogy miután kiíťák, hogy nem fogadják el az ingyen ptrtirodtú Újpesten, ma arľól
tájékoztatott az LJjpesti Vagyonkezelő, hogy megkeresték az ollkormźnyzat cégét azzal, hogy
páľthelyiség iigyében' hogyan és mint.
Azt gondolja, akkoľ onök nem taľtanak igéný az ingyenes frakcióhelyiségľe a tisztesség elve és a
koľábbi bejegyzésük alapjtn sem' Volna még páľ gondolata és mondanivalőja ezzelkapcsolatban, de
nem szeretné a kedélyeket tovább borzolni, hanem lezźr1a avittú, és befejezték ennek a napirendnek a
tźrgyalâstú. Maguk között sző|va és elnézést kérve a Kormányhivatal esetleges ľésztvevő képviselőitol,
mivel Jegyző Asszony törvényességi észrevételével azt tilapította meg, hogy a Kétfarkri Kutya Páľt
javaslatának elfogadása töľvénýelenséget okozna, ezért ígazźből, ha nagyon szigoruan vezetĺé azu|ést,
fel se tehetné szavazâsľa a módosító javaslatot. Amennyiben nem tęnné fel szavazâsra, aL<kor azt
mondanák, hogy antidemokľatikusak vagyrnk' Ezért bizík a Képviselő-testtilet bĺilcs döntésében,
elnézést kérve Jegyzo Asszonýól is és a Kormányhivatal esetleges képviselőjétől is. Fel fogja tenni a
módosító j avaslatot szav azísr a. megadj a a szőt J egy ző Asszonynak.

Dľ. Moldván Tĺĺnde
Hangsúlyoz za, ho gy a módosító j avaslat torvényséľtő.

Dľ. Tľinpon Noľbeľt
Jegyzo asszonynak nyomósak az érveí, de azt gondolja, most az a közérdek, hogy egyetlenegy fľakció
se érezze azt, nem volt esélye arra, hogy a javas|atttrőI szavazzaĺak' Közéľdek szempontjábőI tĄa
fontosnak, nem vitatva Jegyzo Asszony álláspontját, ezétt mégis vállaţa a felelősséget és felteszi
szavazásra a módosító javaslatot. Kér! szavazzanakrőIa.

testĺiletének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkoľmányzati rendeletének
módosításáľa
Budapest Főváľos IV. keľĹilet Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Nagy Dávid
fľakcióvezető mó do s ító inditv źny źlt

1.Ş
5 8' Ş A Képviselő-testület bizottsétgai:
a) Gazdasâgi, tulajdonosi és Vagyonnyiţatkozatot- és osszeférhetetlenséget YizsgtĺIőBizoltsźry,
tagjainak szëlma 1I fő,
b)Kozbiztonsági, Klíma-és Kömyezetvédelmi Bizottság, tagjainak szëma7I fo,
c) Népjóléti és Lakásügyi, Kozművelődési, oktatási Bizottság, tagjainak szźlma II fő,
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d) Városüzemeltetési és Városfejlesztési Bizottsttg, tagjainak szâma 77 fő,
e) Pénziigyi, Költségvetési és Közbeszęrzési Dönto Bizottság 11 fő,

2.Ş
60. ş (1) A bizottságok eln<jkeit és tagjait a Képviselo-testület - a frakciók és frakciószovetsége
javaslatait is Íigyelembe véve - választja meg.

3.Ş
64' l A bizottság ülésén a nyílt szavazâs kézfelemeléssel történik. A Pénzügyi, Költségvetési és
Közbeszerzési DontéshozoBizottsćry ęsętében a szavazás a KözbeszerzésiSzabâIyzatbanfoglalt módon
történik a Közbeszęrzési Szabtiyzatot érintő kérdésekbęn.

4.$
1. melléklet a 22/2019' (X. 30.) önkormónyzati ľendelethez A Képviselőłestület bizottságainakfeladat-
és hatáskore szovege módosuţon, illetvę egészüţĺin ţ'l az alâbbiak szerint:

(. .)
1'19' A Bizottság ţjdolgozza a vagyonnyilatkozatok átvételének, nyi|vźntarttlsának, kezelésének és
őrzésének ľendjét, gondoskodik ezen feladatok ellátásáľól'
1.20. A Bizottság meghatârozza a képviselői vagyorľryilatkozatok nyilvánossá tétęlének ľendjét és
módját.
I.21. 

^ 
Bizottság megllatźĺrozza a hozzźltartozói vagyonnyilatkozatok táľolásának és azok titkos

kezelésének rendj ét, kido|gozza annak adatvédelmi szabtiyait.
1.22. A Bizottság indítvány esetén ellenőrzi a vagyonnyilatkozatokat, azonosító adatokat kérhet be a
képviselotol. Az eljârâstlt kovetően javaslatot tesz a Képviselő-testületnek.
1.23. A Bizottság a polgármestet, az alpolgármesteľ, a képviselők és a nem képviselő bizottsági tagok
összęférhetetlenségi ügyében ellátja a tĺirvény titaImeghattlrozott feladatokat, képviselo-testületi dontés
sztikségessége esetén javaslatot tesz a Képviselő-testületnek.
1.24. NZ onkormányzati képviselő a Bizottságnakadhatjaźlt azźitala, az összeféľhetetlenségi ok alapjául
szolgáló jogviszony megsziintetése érdekébęn tett és a jogviszony megszüntetéséről szóló' az arła
jogosultéłltalirâsbanmegerősítettlemondónyilatkozatźlt.

(.. .)

3.1. A Bizottság közreműkodik az Önkormányzat szociális, egészségügyi, lakâsgazdálkodási'
gyámügyi, gyermekjóléti, gyermekvédelmi és szociális foglalkoztatási stratégiájának kidolgoztsźtbaĺ,
figyelemmel kíséri azok végrehajÍâstlt. A Bizottság szükség esetén intézkedést kezdeményez a stratégiai
célok megvalósítása érdekében.
3.2' ABizottság figyelemmel kíséri a feladatk<jrébetartoző önkormányzati intézmények tevékenységét.
Ezen intézmények vonatkozásábarL _ a Képviselő-testület át nem ruhâzhatő hatáskörébe lartozó
döntések kivételével - gyakoľolja a fenntaľtói jogosítványokat. Ennek során az intézmények
jogszabtiyban biztosított szakmai önállóságát nem sértheti. A Bizottsâg az inÍézmények vęzęto\tő|
tâj ékoztattst és b eszámolót kéľhet.
3.3. A Bizottság figyelemmel kíséri a feladatkörébe tartoző önkormányzati tulajdonú gazdastryi
társaságok, nonprofit gazdasćryi táľsaságok tevékenységét, ęzen társaságoktól a szakmai
tevékenységükrol beszámolót kéľhet'
3.4. A Bizottság Íigyelemmel kíséri Újpest szociális, lakásiigyi, gyámügyi, gyeľmekjóléti,
gyermekvédelmi és szociális foglalkoztat źsihelyzetét, egyiittmúkö dikazezęn területeken tevékenykedő
nem cinkormźnyzati fenntartású intézményekkel és civil szervezetekkel. 3.5. A
Bizottság ťrgyelemmel kíséľi Újpest egészségügyi ellátásának he\yzetét, együttműköđik az
egészségügyi szolgáltatókkal és a háziorvosokkal.
3'6. A Bizottság figyelemmel kíséri az újpesti szociális foglalkoztatás és kozfoglalkoztatás helyzetét.
3'7. ABizottság dönt az a)-f) pont ttlrgyźhaĺ meghatârozott mindenkor hatályos önkormányzati
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ľendeletekben nevesített, a Bizottsćlg hatáskörébe utalt alábbi ügyekben:
a) a szociális ľászorultságtól fiiggő pénzbeli és természetben nyújtott szociális ellátásokról,
b) a személyes gondoskodást nyujtó ellátásokľól, azok igénybevételéľől, valamint a ťlzętendő téľítéSi
díjakról,
c) a személyes gondoskodást nyujtó gyeľmekjóléti alapellttćlsok formáiről, azok igénybevételéről,
valamint a ťlzętenďo térítési dţról,
d) az onkorményzat tulajdonában lévo lakások bérbeadásâĺak szabtůyairól és a bérleti jogviszony
feltétęleiről,
e) a Íiatal házasok első lakáshoz jutćlsźnaktâmogatâsáről
f) az önkormttĺyzati kittintetésekľől és elismerő címekrol, valamint elltÍja a fent tárgykörében
meghattrozott ľendeletekben nevesített, aBizottság feladatkörébe utalt egyéb feladatokat.
3.8. A Bizottság dönt a hatáskörébe utaltpâIyázatok elbírálásáról és támogatások odaítéléséĺől.
3.9. A Bizottság dönt az onkormányzat költségvetési rendeletében a hatáskörébe utalt kérdésekben.
3.10' A Bizottság gyakoroţa a Képviselő-testület źital a Bizottságra nlhâzott egyéb hatásköröket és
döntési jogosultságokat.
3'11' A Bizottság ellátja a Képviselő-testület más rendeleteiben éshatârozataiban meghatározott, a
Bizottság feladatkörébe utalt egyéb feladatokat. 3.12' A Bizottság - a feladatkörében _ előkészíti a
Képviselő{estülęt dontéseit, szęrvęzi és ellenőľzi a döntések végrehajtâsćlt.
3.13. A Bizottság _ a Képviselő-testület rendeleteiben és hatáľozataiban meghatfuozott köľben -
véIeményezi a feladatkörébę tartoző, a Képviselo-testĹilet elé kerülo előteľjesztéseket. A polgármester,
az a|po|gârmester és a jegyzo más előteľjesztések vélenényezését is kéľheti a Bizottságtól.
3'14. A Bizottság véleményezi a feladatkörébe taĺtoző intézmények vezetőinek kinevezését és a
kitüntetések, elismerő címek adoményozâstlt.
3.15. A Bizottság a fęladatköľében eljárva egytittmiĺködik és kapcsolatot tart
a) a Képviselo-testület bizottságaival és a tanácsnokokkal,
b) az Önkormtnyzatiĺtézményeivel és gazďaságitáľsaságaival, nonpľofit gazdasâgitáľsaságaival,
c)*
d) a feladatkörében tevékenykedő újpesti cívil szervezetekkel,
e) az illetékes hatóságokkal.

3' Váľosüzemeltetési és Városfejlesztési Bizottság
(. ..)

4. Kozbiztonsági. Klíma- és Kömyezetvédelmi Bizottság
6.1. A Bizottság ľészt vesz az Önkormányzatvârosfejlesztési, kozlekedési, környezet-, természet, állat-
és klímavédelmi stratégitljânak, akcióterveinek és szabźiyozásainak kidolgozásában' A Bizottság
szükség esetén intézkedést kezdeményez e stratégiai célok megvalósítása vagy a szabźůyozâsok
érvényľe juttatásának érdekéb en.
6'2. ABizottság véleményezheti a helyi építési szabtĺyzat és a szabályozási tervek és településrendezési
eszkozök, illetve egyes önkormányzati vagy magánberuházások, infĺastruktúľa és fejlesztések hatását
klíma- és környezetvédelmi, illetve humánökológiai és urbanisztikai szempontból.
6'3' A Bizottság figyelemmel kíséľi az Önkormányzat kömyezet- és tęrmészętvédelemmel, épített és
zöldterület-fejlesztéssel és a fenntartható fejlődés előmozdításával kapcsolatos tevékenységeit. A
Bizottság ľendszeresen áttekinti és véleményezi a kerületi közösségi teľületek źĺIlapotttt, kiilĺjnĺis
tekintettel a zöldterületekľe, a fák és fás sztĺru növények tůlomźnyâra, a kłóztisztaságľa és közösségi
funkciókra. A Bizottság szükség esetén kezdeményezhet beavatkozźsokat és fejlesztéseket'
6.4 A Bizottság közreműködik a környezet- és klímatudatossággal kapcsolatos a táľsadalmi
szemléletformálás, képzés és kommunikáció terén, hatásköľében aktívan részt vęsz a közĺisségi
proj ektek és átfo gó társadalmi cs elekvési progľamok megvaló sításában.
6.5. A Bizottság - a Képviselő-testület ľendelęteiben és hatáľozataiban meghatźlrozott köľben -
véleményezi a feladatkörébę tartoző, a Képviselő-testület elé kerülő előte{esztéseket. A polgármester,
az aIpolgtlrmester és a jegyző más előterjesztésęk véleményezését is kérheti a Bizottságtól.
6.6. A Bizottság dönt az Önkormźnyzati költségvetési rendeletében és egyéb rendeletekben
meghattrozott, aBizotÍság hatáskörébe utalt ügyekben, elltttja a fęladatköľébe utalt egyéb feladatokat
és hatásköröket. A Bizottság részletes javaslatot tesz a Kömyezet- és Klímavédelmi Alap létrehoztsâra,
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valamint dönt a hatáskorébe ltaltpâIyźLzatok és pľojekttervek elbíľálásáról és támogatások odaítéléséľől.
6.7 . A Bizottság egyiittműködik az ezen területeken tevékenykedő partnerszervezetekkel' fenntaľtó és
fejlesztő cégekkel, nem önkormányzati szervezetekkel és civil szervezłĺdésekkel, valamint a Fővárosi
Önkormányzat és azállam illetékes szerveivel, kiemelten
a) a Kęviselő-testület bizottságaival és a tanácsnokokkal,
b) az onkormányzatintézményeivel és gazdasâgitârsasâgaival, nonprofit gazdasâgitársaságaival
c) a feladatkörében tevékenykedő civil és szakmai szervezetekkel,
d) egyes állami szervekkel és hatóságokkal.
4. Kozreműködik az onkormányzat kozbiztonsági stľatégiájának kidolgozásában és annak
végľehajtásában'
5.2' A Bizottság figyelemmel kíséri Újpest kozbiztonsági helyzetét és a közteľtiletek ľendjét,
egyiittmúködik a Rendőrség és aTuzoltősâg helyi szerveivel' megţârgya|1a beszámolóikat.
5.3. A Bizottság ťrgyelemmel kíséľi az LJjpesti onkormányzati Rendészet munkáját, megţźrgyalja
beszźmolőjtlt.
5.4. A Bizottság egyedi bűncselekmények esetében is kérheti a hatáskörrel ľendelkezó szervęk
ttĺjékoztatőjźlt.
5.5. A Bízottstry ďóĺt az éves költségvetési előirányzat terhére megvalósítandó új téľťrgyelő kameľák
elhelyezkedésérő1.
5.6. A Bizottság dönt az Önkormányzat koltségvetési ľendęletében a hatáskörébe utalt kérdéSekben.
5.7. ABizottság gyakoľolja a Képviselő-testület tital a Bizottságra ruhâzott egyéb hatásköröket és
döntési jogosultságokat.

(. ..)

5.8. A közbeszęrzési eljárást |ezârő, a szerzodó fél kiválasztźsźtt szolgâló döntést _ közbeszeľzési
értéţ'hattlrratekintet nélktil - a Közbeszerzési Döntéshozó Bizottsâghozzameg'
5.9. Az 5.8. pontban említett döntésen kívül:
a) dönt a megfelelő eţáľási forma kiválasztásáľól;
b) a hirdetmények _ aközbęszęrzésekľől sző|ő 2015. évi CXLIII. törvényben (a továbbiakban: Kbt.)
szabtiyozott kötelező kozzétételí módokon kívüli - más módon történő kiizzétéÍeléro|;
c) meghatározza az ajánlatl/ajân|attétellrészvételi felhívás elemeit, a dokumentáció ľendelkezésľe
bocsátásának feltételeit.
5.10. Amennyiben a KozbeszerzésiSzabéiyzat másként nem rendelkezik, aPénzigyi, Költségvetési és
Közbeszerzési Dontéshozó Bizottsźryhoz döntést minden olyan egyéb kérdésben, amelyben a Kbt.
alapjźn éľdemi döntés szi.ikséges.

5
4. melléklet a Budapest Főváros IV' keľület Újpest
(x. 30.) önkormányzati rendeletéhez:
A 4. Ş_ban foglaltaknak megfelelően vtitozik.

,.
onkormányzata Képviselő-testületének Ż2l 2019 .

6.Ş
HaÍëiytú veszti:
1. oľ. 60/A' $
2. azor HATODIK része,igy azör 68. $ és Ör 69. Ş
3' 1' mellékleta2ŻlŻ0I9. (x' 30.) önkormányzati rendelethez 3. pontja
4. 1. melléklet a22l20I9. (X. 30.) onkormányzati rendelethez 5. pontja
5. 1. melléklęt a22l20I9. (X. 30.) onkormányzati rendelethez7. pontja
6. 1 . melléklet a 22l20I9. (X. 30.) önkormányzati ľendęleth ez 9 . pontja
7. 1. mellékleta22/2019. (X. 30.) önkormányzati rendelethez''
16 nem, 2tarĺőzkodźls,2 foîemszavazotÍ szavazati arźnnyal nem támogatja.

Dr. Tľinpon Noľbert
MegâlIapitja, hogy a sajtú módosító javaslatukat az előterjesztoi maguk sem támogattźlk. PéIdźľr|an ez
Ujpest Képviselő-testületének tciľténetében, de megtörtént. Szavazâsra teszi fel az eredeti
ľendelettervezetet és felhívja a figyelmet, hogy a rendelet megalkotásáľa minősített többségre van
szükség.
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Budapest Fővdros
Budapest Fővlźľos
kerület Ujpest on
22/2019. (X. 30.) önkormdnyzati ľendelet módosítlźslźľó,l szóló ľendelettemezetét és euel megatkotja
Budapest Fővltľos IV. keriłlet Újpest onko
keriłlet Újpest onkormdnyzata Képvíselő-
22/2019. (X. 30.) önkormónyzati ľendelet módosítltsóróI szóló 20/2024. (XI. 7.) önkoľmdnyzati
ľendeletét,
Felelős: Polgármesteľ
Határidő: azonnal
(18 igen, 2nem, elfogadva)

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Tt$ékoztatja a Képviselő-testiiletet, hogy a jogszabtiyi ľendelkezéseknek megfelelően a törvényes
működés érdekében ki kell függeszteni az elfogadott rendeletet és egész órakor, amikoľ hatályba lép,
utána tudnak továbbmeĺ'ni a2. napirendi pontľa, addig szünetet rendel el.

SZUNET
(16:32-17:50)

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Folytatódik az ülés és tájékoztatja a testĹiletet, hogy 17:00 óľakor hatályba
lépett a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabá"Iyzata. A Meghívóban jelzett helyszíni
kiosztású anyagok a képviselők részére kiosztásra kerültek. Előszoľ a gazdasági társaságok felügyelő
bizottsági tagj ainak az igyében dönt a Képviselő-testület'

2. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľĺilet Ujpest onkoľmányzata tulajdonában álló egyes
gazdasági táľsaságok felügyelő bizottsági tagiainak megválasztására
Előteť eszt ő : Dr. Tľippon Norbert polgármester

Dľ. Tľinnon Noľbert
Előterjesĺőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. Megadja a szót Bauer Béla képviselo úrnak.

Baueľ Béla
A2. szélműhatârozatijavaslatnál egy fó került felsoľolásľa, Megkéľdezi itt nem okoz-e problémttt az,
hogy egy fóvel nő a felügyelő bizottságés páros szźlmű tagok lesznek, vagy ez csak egy névmódosítás?
A 3' számú hatttrozati javaslatnál, az ÍLemnévmódosítás, hanem növekmény?

Dľ. Tľĺppon Noľbert
Megadja a szót Alpolgármester asszonynak, aki válaszol Bauer képviselő úľ kéľdésęiľe.

Bedő Katalĺn
Yźiasztlbaĺ elmondja, a 2. hattlrozati javaslatnál egy névmódosítás került âtvezetésre, a 3. szâmű
hatćlrozati javaslatnál az egyikĺév esetében módosítás, a másiknál pedig csere történt, tehtú' ataglétszélm
nem változott.

łľ. Tľippon Noľbeľt
osszefoglalva) van, ahol a név pontosítźsâra került sor' van' ahol cseľéľe keľü1t, de nem nőtt a felügyelő
bizottságok létsztlma. Több észľevétel nem lévén szavazźsra teszi fel a határozati javaslatokat ktil<in-
kiil<in' egyben felhívja a figyelmet, hogy a határozatok meghozatalëthoz minősített többségľe van
szfüség'
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tagiainak személYéľől
a) Budapest Főváros tV' keľület Ujpest onkormányzata Képviselő-testülete a Budapest Főváľos IV.
kęrület Újpest onkormźnyzata, mint az Uv Újpesti Vagyonkezelő Záłrtkőrűen Műkiidő
Részvénytáľsaság egyedüli tulajdonosi jogokat gyakorló részvényese jogköľében eljźlwa úgy dönt,
hogy

1. azUY Ujpesti Vagyonkęzelő ZćńköruenMtĺködő Részvénýársaság Hoffmann Tamás
felügyelő bizottsági tag1 źLt 20Ż 4. novem beľ 7 . ĺapj âv al visszahĘ a.

2. 2024. novembeľ 15. napjától kezdődően, 2029. okIőber 31. napjâig hatźrozott
időtartamľa az IJY Újpesti Vagyonkezelő Ztrtki'ruen Mtĺködő Részvénýáľsaság
felĺĺgyelő bizottságának tagiává megválasztja az alźlbbi személý:
- Vaľsányi Aľon

3. Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete javasolja az
UV Ujpesti Vagyonkezelő Zârtkőruen Műk<idő Részvénýáľsaság felügyelő bizottság
tagjainak, hogy elnoknek, a megválasztott tagok kozül Vaľsányi Áľont válasszák meg.

b) Budapest Fováľos IV. kerület Újpest Önkormányzata Kęviselő-testiilete felhívja a Társaság
ígazgatősâgttt és vezérigazgatőjtlt, haladéktalanul tegyék meg a szükséges intézkedéseket a fenti
változások cégbírósági átvezettetése éľdekében.
c) Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkoľmányzata Kepviselo-testtilete felhatalmazza a
polgármesteľt a fenti döntések végľehajtása éľdekében szükséges intézkedések megtételére és a
sziikséges jognyilatkozatok L<ladźlsźra, az esetlegesen szükséges ,,létesítő okirat'' okirat módosítás, és
egyéb okiľatok a|âirâsâra.
Felelős: polgármesteľ
Határidő: a) pont vonatkozásában: azonnal

b)-c) pont vonatkozásában: folyamatos
(20 igen, elfogadva)

taeiának személvéľől
a) Budapest Fővaros IV. kerĹilet Újpest onkormanyzata Képviselő-testülete a Budapest Főváros IV.
kerület Újpest Önkormányzata, mint az Újpesti Sajtó Szoigáltató Nonproťrt Koľlâtolt Felelősségrĺ
Társaság többségi tulajdonú tagja jogkörében eljárva úgy dĺint, hogy 2024. november 15. napjźltől
kezdődoen, 2029. ol<tőbeľ 31. napjáíghatározott időtartamra az Újpesti Sajtó Szolgáitatól NonpioÍit
Koľlátolt F'elelősségű Táľsaság felügyelő bizottságánaktagsá,ľá megválasztj a az aIźlbbi személý:

- Tóth Gyula Józsefné
b) Budapest Fó.város tV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete a Budapest Főváľos IV.
keľület Újpest Önkormányzata, mint az Újpesti Sajtó Szolgáltató Nonpľofit Koľlátolt F'elelősségíĺ
Táľsaság tagja felhívja a Táľsaság igyvezetójét, haladéktalanultegye meg a szükséges intézkedéseket
a fenti változások cégbíľósági tltvezęttetése érdekében.
c) Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a
polgármestert a fenti döntések végľehajtása éľdekében sziikséges intézkedések megtételére és a
sztikséges jognyilatkozaIokl<ladćlsâra, az esetlegesen szfüséges ,,létesítő okirat'' módosítás, és egyéb
okiratok alâirásttra.
Felelős: polgármester
Határidő: a) pont vonatkozásában: azonrlal

b)-c) pont vonatkozásában: folyamatos
(20 igen, elfogadva)
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személvéľől
a) Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselo-tęstülete a Budapest Főváros IV'
keriilet Újpest Önkormányzata, miit az W Rendežvény és Program Korlátolt Feleiősségű Társaság
többségi tulajdonú tagjajogkörében eţárva úgy dönt, hogy 2024. novembeľ 15. napjától kezdődően,
2029. ĺovembęľ 3. napjáig hatźrozott időtaľtamľa az lJP Rendezvény és Pľogľam Koľlátolt
ľ'elelősségíĺ Táľsaság felügyelő bĺzottságának tagiává megválasztj a az alëhbí személyeket:

_ Csomoľ Dániel
_ Bodnár Dóľa Emőke

b) Budapest Főváľos tV. keľiilet Újpest onkormányzataKépviselő-testülete a Budapest Főváros rV.
kęrület Újpest Önkormányzata, miít azlľP Rendežvény és Progľam Koľlátolt Felel,ósségtĺ Taľsaság
tagja felhívja a Társaság igyvezetőjét, haladéktalanul tegye meg a szükséges intézkedéseket a fenti
v âltozâsok cégbírósági átvezettetése éľdekében.

c) Budapest Főváľos IV' keľület Újpest Önkormányzata Kepviselő-testülete fe|hatalmazza a
polgármesteľt a fenti döntések végrehajtása érdekében szükséges intézkedések megtételére és a
szükséges jognyilatkozatokkíadźtsâra, az esetlegesen szükséges ,,létesítő okirat'' módosítás, és egyéb
okiľatok aIćnĺâsára.
Felelős: polgármesteľ
Hatźndő a) pont vonatkozásábarl: azonnal

b)-c) pont vonatkozásában: folyamatos
(20 igen, elfogadva)

3. Javaslat a Képviselő-testület bizottságai, valamint a Káposztásmegyeľi Településľészi
o n ko ľm á n y zat tov álbbi tagj ain ak m e gvál asztás áľa
Előteťeszto: Dr' Tľippon Norbeľt polgármester

Dľ. Tľippon Noľbert
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést terľri' Észľevétel nem lévén szavazâsra teszi fel a
hatfuozati javaslatot, egyben felhívja a figyelmet, hogy a hattĺrozatmeghozatalźlhoz minősített többségre
van szükség.

Budapęst Főváľos Iv. keľület Úinest Önkoľmánvzata Kénviselő_testĺiletének

Budapest Főváľos IV. kerület Képviselő-testÍilęte _ a Magyarország helyi
önkormányzatairól szć:.lő 2011. évi CLXXXIX. törvény 58. $ (1) és (2) bekezdésének megfelelően -
Budapest Főváros IV. kęľület Újpest onkormányzata Képviselő-testületének bizottságai' valamint a
Káposztásmegyeľi Településrészi Önkormányzat

a) tagjai kozĹil az a|źhbi személyeket 2024. tovember 7. napjâval visszahívja
- Tóth Pétert, a Pénzügyi és Költségvetési Bizottsâgbó|;
- Batta Alexandrát, a Káposztásmegyeri Településľészi ÖnkorményzaÍbőL

b) taţénak az alttbbĺ személyeket v źiasztja meg 20 I 4. november 8. napj ával.

Gazdasásĺ és Tulaidonosĺ Bizottsás
10. tas Farkas István
11 tag Dr. Kató Ba|ázs
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szabadstrytlt a polgármesteľ úmak kiťrzeti és akkoľ a szükséges intézkędéseket megteszik, vagy pedig
úgy dönt, hogy nem fizetheto ki és a továbbiakban akkoľ ezt a szabadságot ki fogja venni, vagy
halmozódik tovább. Kéľi a Képviselő-testületet, döntsön ahatźrozatijavaslatokról.

Dľ. Tľinpon Noľbeľt
Megköszöni atâjékoztatást és jelzi, hogy érintettség miatt nem vesz részt a szavazâsban Amennyiben
ĺincshozzźlszólás vagy észľevétel, akkor szavazásrateszi fel az I ' szëlműhatźnozati javaslatot.

hatáľozati iavaslatáľól. miszeľĺnt
,,a) Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-testülete dr. Trippon Noľbert
alpolgármesteri tisztsége 2024. oktőbeľ 1' napjával történő megszűnése okćn az érintett alpolgármesteri
jogviszonya megsziĺnésekoľi szabadságmegváltását ľendeli el és utasítja a jegyzőt, hogy intézkedjen a
tekintetben, hogy az éľintętt megbizattsa idotartama alatt ki nem Vett szabadsâga a jogviszony
megszíĺnését kĺjvető 40. napon megváltásra keľüţön.
ó/ Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzata Képviselő-testülete felkéľi továbbá a jegyzot -
a közszolgëĺIati tisztviselőkról szőlő 20II. évi CXCIX. törvény ręndelkezéseinek és a jelen
hattlrozatźlnak megfelelő - szabadság megváltásávalkapcsolatos egyéb iigyviteli feladatok elvégzésére."
I 1'artőzkodźls, 19 fő nemszayazott szavazati arén'nyal nem születetthatârozata.

Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Megállapítja, hogy nem sziiletetthatérozat. Szavazásra teszi fel a 2. szź-ľĺĺrúhattrozati javaslatot, jelzi,
hogy érintettség miatt ebben az esetben sem VesZ részt a szavazźsban.

pest onkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy dr. Trippon
Norbert alpolgáľmesteľi tisztsége 2024. október 1. napjával tĺirténő megszűnése okán a megbizatâsa
idotartama alatt ki nem vett arányos szabadsâga a jogviszony megszűnését kcivető új jogviszonyához
kapcsolódó szabadságának mértékébe kerüţön beszâmitâsra.
ó/ Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete felkéľi továbbá a jegyzőt -
a közszolgtiati tisztviselőkľol szőlő 20IL évi CXCIX. törvény rendelkezéseinek és a jelen
hatttrozattnak megfelelő _ szabadságbeszâmitźlsával kapcsolatos ügyviteli feladatok elvégzésére."
I brtőzkodźls, 19 fő îemszavazott, nem sziĺletett határozata.

Dľ. Tľĺpnon Noľbeľt
Megállapítja, hogy nem születetthattrozat. Szeľetné megköszonni a döntéseket, mert azt preferáţa és
gondolja, hogy jogilag ingoványos teľületen nem jó a képviselőknek rossz irtnyba 

',gombokatnyomogatni'', de a Képviselő-testület bölcses ségéb en bizv a, a döntés megszĹiletett

Előteľjesztés Újpesten megvalósítani tervezett ,,újpesti stadion beruházás'' táľgyában
Előteľj esztő : Dr. Trippon Noľbert polgármesteľ

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Elmondja, onök is tudják, hogy Újpesten az Újpest FC stadionépítési elképzeléseivel kapcsolatban,
ľészben az orsztlgos sajtóban, részben az Újpesti Napló jóvoltából az újpesti sajtóban és természetesen
a mindennapokban is számos fuľt és információt kapnak. Azt gondoţa, az Önkormányzatnak is az a
dolga, hogy tájékoztassa a lakosságot arľól, amit tudunk, valamint arrő|aszabźiyozttsi köľnyezetről, ami
minketkörülvesz. Azatapasztalata-ezteţesennormálisdolog-,hogyahétköznapokbannemmindenki
ismeľi a hatályos építésügyi előíľásokat' épitésigazgatási jogszabályi környezetet és szerinte nem is
muszáj a hétköznapokban ezt mindenkinek ismernie.Ez egy nagyon speciális szakma, de néhány dolgot
azért e| kellmondani. Az egyik dolog, és ezvźiasz is egy korábbi képviselői kéľdésľe, amit akkor írásban
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nem kell megválaszolnia, elmondja most szóban.
Kérdésként harlgzott eI az,hogy az Onkormányzat egyeztet-e a stadionľól az Újpest FC vezetésével?
F,rre azt a vtiaszt szeretné adni' hogy történt többszöri kapcsolatfelvétel és kapcsolattartźs, de ezt
egyeztetésnek nem nevezné. Diplomáciai értelemben megítélése szerint a felek kozotti párbeszédnek
vannak ktilönféle mélységei. Nyilvánvalóaî, az ęlső és legfelszínesebb lęés ma9a a kapcsolatfelvétel
és a kapcsolattartás, ami mtr magétban foglalhat nag1vonalakban bizonyos kérdéseknek a
,,meg1rendítését''' De ezmég nem,'mélységi diplomáciaitfugyaltts'' egy kiilső paľtnenęl. Az egyeztetés
az mźr ennél mélyebb dolgot takaľ felfogása szerint. Úgy gondoţ a, még az egyeń'etés szinţéig nem
jutottak el a felek egymással, hiszen aţlhoz, hogy erľe a szintre eljussanak' aŁthoz mind a két félnek
szźndéka és akarata egy időben szükséges. Diplomáciai éľtelemben a harmadik lépés, amikoľ bármilyen
iigyrol taľgyalások zajlaĺak, ezęk a legkonkrétabb dolgok, meľt a Itrgya|és azmâr csak konkľét lďezo
ügyről, annak részlęteiról zajlik, és mint minden tttrgyalts,vagy azzal éľ véget, hogy a felek valamilyen
módon megállapodtak, vagy azzal ér véget, hogy nem állapodtak meg egymással. Ettől még nagyon
távol vannak. Az Újpesti Naplóban az Újpest FC elnöke Ratatics úr nemľégib ęn azt nyilatkozta,iogy
jelenleg öt lehetséges helyszínt méľlegelnek Újpesten és amint biĺossá vâ|jik az új helyszín, ,,azonĺlal
megkezdik az egyeztetéseket az Önkormźnyzattal, a hatóságokkal, a környéken élő lakosokkal '...
Amint osszeáll a végső konstrukció' elsők köztitt a lakosságotkérdęznjk meg.'' Ez az Újpest FC
hivatalos álláspontja. A tegnapi napon is konzultált a vezetéssel, a mai napig is pontosan vgyarlez az
álláspontjuk, tehźlt azőta érdemi döntést ebben a kérdésben az o részijkĺi5l nem hoztak' Ez egy fontos
információ, ugyanakkor az is fontos információ, meľt a környékbeli lakosság is fontosnak tĄa ezt a
kéľdést, Wintermantel képviselő ur is aktívan közľeműködik ennek a szakmai megközelítésében, és
ębben a párbeszédben. Felmerült a Fóti ttti 2A lĺrgatlan Kft' tulajdonában á11ó ingatlan, mintegy
lehetséges helyszín a sok közül' Errolaz ingatlanľól aztkęlltudni, hogy jelenleg îemazÚjpest FC, nem
a MoL Nyrt., hanem aŻAIĺgatlanKft' tulajdonában lévó 18 hektáros teľület.
Aľľó1 tájékoztatja Ujpest közvéleményét, hogy a hatályos újpesti szabtiyozźsi terv szerint, amely
összhangban van a fővárosí szabźiyozási tervekkel - mindegyik jogszabály -, ezen a teľületen a jelen
hatályos feltételek szerint, sem stadiont, sem tömeges lakásépítést megvalósítani nem |ehet. Zźrőjelben
megjegyzi és ez már egy nagyon teoľetikus kéľdés, természeteseî a magyaÎ hatályos jogszabályi
környezet lehetővé teszi azI, bármilyen projekt esetében, tehtú a konkrét esetben is, hogy kormźnyzati
döntéssel ľozsdaövezeti minősítést nyerjen egy ingatlan, vagy adott esetben kiemelt kormányzati
bęruhźlzźs legyen. Ilyen éľtelemben is ębben az esetben a hatályos váľosi, települési szabéiyozźsi tervek
alól felmentést kaphat egy beruhâző.Ez egy nagyon fontos kéľdés' de ez pusztán teoľetikus, jogelméleti
kérdés. Ebben a pillanatban jelenleg hatźiyban van az Önkormányzat Keľületi Építési szabtl|yźata, arri
szabźiyozza ezt a teruIetet és jelenleg még îem az Újpest FC, hanem a 2ŁIngátlanKft. tulajdonában
yan ez a 18 hektáľos ingatlan.
Sokan megkéľdezik, hogy ki ad építési engedélý, vagy ki ad bontási engedélyt adott esetben bármilyen
ingatlanľa. A konkľét esetben és általánossźryban is elmondhatjuk, hogy 2O2O. mźrciusa óta a bontási és
építési engedélyeket már nem a települési önkormányzatok, így nem Újpest adja ki Újpesten sem, hanem
minden ęsetben a Kormányhivatal adja ki, úgy a bontási, mint az építési engedélyeket . Korâbban az
önkormányzatok az úgynevezett Éron neviĺ oldalon lźthatttk azt, ho;gy a'sajźĺ közigazgatźlsi
teriileteken ki és hova kapott bontási vagy éppen építési engedélyt. 2024 évben, teháľ- az idei év
augusztus 26-a őta az Ônkormány zat nemlź-/- mźr rá egy központi döntés alapjânaz ÉTDR oldalra. Nem
ltńjtLkazt,hogy azonkormányzatközigazgatási teľületén adott ęsetben ki miie kap Jegyen eztârsashźn
vagy bármi -, építési engedélý, miľe kap bontási engedélý' Némi túlzással élve, onnan tl:ďja meg az
onkoľmányzat,hogy |átja, ugyaĺűgy, mint barki más, hogy valaki épit, vagy valaki bont, de az épitési
engedély és a bontási engedély a Kormányhivatalhoztartozik.
Az önkormányzato|ntů volt még egy olyan eszköz, amivel befolyásolhatta adott esetben egy fejlesztés
jövőjét, ez a településképi véleményezési eţáľás, ami esetünkben az Úipesti Temanács hatáskörébe
tartozik. Azt azonbaĺ fontos tudni, hogy a központi jogszabtiy a|apjtn a nagyobb pľojekteknél,
lakásépítésnél emlékęi szeľint 6lakás és 1500 m2 hasznos alapterület fölott, egyéb esetekben, ha jól
emlékszik 5000 m2 folött, mtr ezt a véleményezési e|jâtźlst nem az egyes városok, települések
teManácsa, hanem az orszźryos Építészeti Tervtanács végzi eI. osszességében tehát a jogszabźiyi
kĺirnyezetről azt lehet mondani, hogy az egyes onkormányzatoknak nagyon korlátos a rźlhattsa a
szabtiyoztsi terveiken kívil, az egyes építésekľe, bontásokľa, illetve azok településképi szerepére
korlátozottabb, mint koľábban és ezt nem kĺitikaként mondja, nem dicséľetként mondja, ezt pusztán ósak



a tényként, ahelyzetéftékelés miatt mondja.
Látványos bontási munkálatok kezdődtek meg a Fóti úti ingatlan területén. A városüzemeltetési
foosztéůy munkatársai - akiknek ezúton is szeľetné megköszönni - a helyszínen jáĺak egy szakmai
kapcsolatfelvétel céţából, ahol a bontást végző kivitelező tâjékoztatta az onkormâĺyzatot, hogy
valóban bontás toľténik a jelenlegi tulajdonos megbízásából. Vélhetően bontási engedéllyel
ľendelkeznek, de mivel îem az onkormányzat adjak I<l, ezért ezt csak vélelmezik, hogy e netktit nôm
kezdték volna meg ezt a munkát.Í]s aztlehet tudni és azt. hallották, hogy jelenlegazugynevęzętt
éľtékmento bontás történik, tehtú azokat az elemeket távolítják el, amit értékként hasznosítani tudnak,
például fémek és a késobbiekben a teţes teľületen az épületek bontására is sor kerül. Ez több hónapot
igénybe vevő munkafolyamat lesz a legjobb tudomásuk szerint' Kérdésre válaszul közölték a főosztźiy
munkatáľsaival, hogy a bontási törmelékek szźilitása, a deponálása teľmészetesen nem a kis keľtvárosi
utcákon, aLź.ŕlner Gyöľgy utcán vagy a Blaha Lujzautcźntöľténik, hanem elmondásuk szeľint ez aFőti
út felőli b_ehajtón fog megtörtérľri, és ľemélik, hogy valóban így lesz és a kertváros nyugalmát nem
zavarjtlk. osszességében véve ez az, amittudnak, és amit elmondott, abban az is benne van, hogy mi az,
amit nęm tudnak. Sőt jelen esetben apartner, aki a projekt gazda, és aki Újpesten egy stadiont vagy egy
új stadiont álmodott, ő maga sem döntött aľľól, hogy mely helyszínen kívánja megvalósítani a tegnap
esti információi és korrzultációk alapján' Tekintettęl arra a korülményre, hogy ez egy îagy
közérdeklődésre számot tartó kéľdés Újpesten is, de mivel az egyiklehetséges helyszinként felmerüli a
Fóti úti ingatlan, ezért krmészetesen a kertvárosban kiilönös figyelemmel követik a lakók az
eseményeket. Ezért arra kéme felhatalmazást a testiilettől, mintegy súlý adva ebben a tekintetben a
szerepének, hogy a koľábbi kapcsolatfelvételen és kapcsolattartáson túlmenően, most már lépjenek be a
koţét egyeztetések ftľ,isźha. Aľra szeľetne kérni fe|hata|mazást, hogy egyeztetéseket folytathassanak
az Ujpest FC vezetésével ębben a kérdésben' beleéľtve a lehetséges helyszínek kérdését is. Erre kéme
e€y nyomatékos felhatalmaztşt és azt gondoţa, eZ nem mond ellent a másik fél ígéretével, amit az
Ujpesti Naplóban tett, hanem lényegében azt erősiti, hogy bármilyen érdemi kéľdésben az újpesti
lakosság bevonása, meghallgatása, észrevételeinek figyelembe vétele nélktilözhętętlen és sziikséges.
Azt gondolja, most ez az a lépés, amit meg kell tenniük és így tudnak előręhaladni ebben a dologban, és
természetesen ťrgyelik a fejleményeket. Az Önkoľmányzat amyi információból dolgozik, amennyihez
hozzá'tud jutli, de ,,erezzŮka felelősségünket, szeľetjük a városunkat és ezzela felelosséggel felvértezve
fogunk eţámi.'' Ebbęn a kérdésben kérni a Képviselo-testület felhatalmazásźtt.
Megadja a szót WintermantelZsolt frakcióvezető úľnak'

Wĺnteľmantel Zsolt
Polgármester úr engedje meg' hogy kihaszntija azt a lehetőséget, hogy most ebben a Képviselő-
testületben először szólal fel és köszöntse nagy szeretettęl korábbi kollegáit. Öľcjm oket látni, és
természetesenazűj kollegákat is, akikkel mostanában fogtalźłIkozni. Azt a szakmaiságot ajánţa föl,
amivel 9 éven keresztül a várost vezette. Szeretné megköszonni, hogy Főépítész űrra| a tegnapi nap
folyamán tudott konzultálni és azt gondoţa, elég komoly lépéseket lehet terni' amerľryiben úgy
gondoţák, hogy valódi partnerként akarunk fellépni a majdani beruhźłńval kapcsolatban. Köszoni
Polgáľmester úľ ľészletes jogi helyzetismeľtetését' Ahhoz nem is tudna többet hozzátenni és
természete s en a hatâr o zati j avas l atot el fo gj ák fo gadni.
A tegnapi megbeszélésen is felvetette Főépítész úrnak, de értelemszeriĺen ez ÍLem az ő kompetenciája,
ezért itt kémé Polgármesteľ urat, hogy nem a határozatijavaslat módosításaként, de fontolja meg azÍ,
hogy az onkoľmányzatlegyen proaktív ebben a kérdésben és ne csak a stadionberuhtntst, hanem a
jelenlegi hatályos rÉsz szerinti gazdasâgi, kereskedelmi szolgtútatő létesítmény esetén, és adott
esetben egy nagy volumenű ingatlan' lakóingatlan-fejlesztés esetén is vizsgálják megazokat az e\őzetęs
igényeket, amit alakók éľdekében akármelyik pľojekt is valósul meg akármikoľ, azokat már fölkészülten
tudják alĺftor adott esetben - a lakossági igényeket is becsatornâzva - képviselni' Ehhezahatćrozati
javaslathoz nem fogalmazott meg kiegészítést' nem is szeretne itt most írásos módosító javaslatot
beteľjeszteni. Annyi a kéľése, fontoţák meg, hogy az Önkormányzat apparâtusát, infrastruWîţtljtlt
felhasználva, pľóbáţanak elé menni a dolgoknak. Mik azok a hatások, amelyek egy gazdastlgi' termelo,
ipaľi tevékenységgel járnak? Mi az, ami egy adott esetben ezerlakásos ttrsashâzfejlesztéssel jár? Mi az,
ami adott esetben egy stadionfejlesztéssel jár? Mik azok az igények, amiket mtr eLozętesen meg
kívánnak fogalmazn1?
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Dľ. Tľĺppon Norbert
Megköszöni Wintermantęl Zsolt frakcióvezeto szavait' Részben csatlakozik hozzá, vagy ugyanazt a
kérdéskört talán egy más megvilágitâsba helyezze, ami nęm mond teţes egészében ellent aĺľnk,
elmondja 2O}I-ben fogadták el az onkormányzat gazdastlgi pľogľamjtnak egy módosítását, aminek
alapján késziilt egy 1 ' szâműmelléklet. Ez tulajdonképpen arrőlsző|t, ha megjelenik egy fejlesztő báľhol
Ujpesten és bármilyen területet fejleszteni akaľ, akkor mik azok az etvi szempontok, ami alapjźln az
ÖnkormányzatmérIegeli a lakossággal egyiitt, hogy az jő,nem jó, vagy mi jó berľre és mi nem jó bennę'
Tehát nagyon fontos, hogy ezt elvi alapon kell megközelíteni. Mond egy_két péIdttt, hogy ebbe a202I-
es gazdasâgi progľamban mik szerepeltek. Például településképi szempontok, váľosrehabilitációs
szempontok, környezetterhelés, (zaj, por, hanghatás, stb.), kozteľületi közmű infrastruktúrára gyakorolt
hatás, út, járda,közvilźryitźs, egyéb közművek, humán infrastľuktúľáľa gyakoľolt hatások, például iskola,
óvoda. Ha valahol sok taľsasház épülne, akkor ott meg kell vizsgźiru, hogy a bölcsődék, óvodák, iskolák
tudják-e fogadni a gyermekeket, vagy mit kell tenni annak éľdekében, hogy tudják fogadni' olyan
szempontok jelentek meg, mint a foľgalomnövekedés, paľkolási helyzet, torlódások, stb,, mint elvi
szempont, amikoľ méľlegelünk egy ilyen helyzetet. A fejlesztoi cél rendelkezik_e jelentős, a település
szempontjából kiemelkedő értékteremtő hatással? Váľható-e tőle munkahelýeľemtés? Hogyan
viszonyul etlhez az onkoľmányzat helyi adóbevételeire gyakorolt hatása tízéves kitekintésben? Az
onkormányzat egyéb városfejlesztési, kiilönleges érdekei szerepelnek itt elvi alapként, és nyugodtan
bővíthetik ezt a kört más elvekkel is' Lehet konkľétan arról beszélni, hogy amikor egy fejlesztő
megjelenik Újpesten' milyen hatást gyakorolhat a közbiztonságľa, milyen hatást gyáko'ďhat u
köztisztasâgra, nyújt-e valami szolgáltatásbővülést az ott élőknek? Jobb lesz-e nekik vagy nem' ettol az
adott fejlesztéstől vagy benlhâzástőI, vagy adott esetben egy konkľét ügyben felmerült kéľdés a lakók
részérőI, milyen hatással vaî a lakásaik, htuaik, tehźlt az ingatlanjaik foľgalmi értékére az, ami a
környékiikön megvalósul? Növelni fogja? Nem befolyásoţa, vagy csökkenteni fogja? Nem nehéz
belátni, ha valaki keľtje végében egy akkumulátorgyár épül, az vélhetoleg nem javitja az ingatIan
forgalmi értékét, hanem inkább csĺjlĺftenti a valószínűség elve aIapjźn. Azt gondola, igen, vannak elvek,
aminek a figyelembevételével - itt csatlakozna képviselő úľhoz -, igenis a lakosságot be kell vonni és
végig kell venni azokat az ęlvi szempontokat itt is és másh
jellegű beruhâzts baľhol, ahol egy fejlesztő megjelenik.
szempontokat, hogy mit vár el Újpest váľosa, illetve mit váľ e
várja el természetesen, hiszen azér| valnak itt, hogy képviseţék a lakosságot. Az1 gondoţa, ilyen
éľtelemben nem mondanak egymásnak ellent, és azt is gondolja, hogy igen, az Önkoľmányzatnakebben
van szeľepe, az önkormźnyzati képviselőknek is természetesen ebbe lehetne Szerepę, csakazt szeľetné
kérni, hogy nagyon struktuľáltan, elvi alapon haladjanak előľe minden ilyen ügyben, amit
általánosságban is meg tudna fogalmazni. Ennyit szeľetett volna most elmondani és Déri Tibor
alpolgármester úmak adja meg a szőt.

Déľi Tiboľ
ffiba,az,hogyÚjpestenstadionfogépü1nivalamilyenszintenegyeldöntöttkéľdés.Az,hogy
hol, ez még nem világos' viszont egyértelműen látszódnak azok a metszéspontok, ami a|apjźn
kirajzolódik az,hogy valójában hova is gondolhatják abęruhźľ'ők ezt a létęsítméný. Lehet arrőIvitt-ľ-
nyitni, hogy a meglévő stadion az alkalmas-e' nem alkalmas. Emlékei szerint a 2000-es évek kömyékén
ez volt az első stadion, amit felújítottak, mâra korszenĺtlen. Lehet osztani ezeket a véleményeket,
valószínĺĺleg vannak nála sokkal tapasztaItabbak, akik ebben véleméný tudnak mondani. Csatlakozik
Wintermantel Zsolt képviselo űrhoz, hogy igenis nekiink feladatunk van itt és arra biĺat mindenkit,
hogy ezt az eloterjesztést szavazza meg, és adjanak Îelhataţmazást Polgármester úmak ana,hogy ezt az
egyeztetést magasabb szintľe emelve képviseţe azokat az tiltspontokat, amik egyrészl a váľos
szempontjából felmeľülnek. Nem mondja, hogy másľészt, mert ugyanilyen szinten, arnl a lakosság
részéro| felmerül, hiszen vannak olyan félelmek, varľrak olyan aggodalmak, amik bizony
előfoľdulhatnak ilyen esetben' Arľa szeľetné ő is kémi mind a fľakciószövetség tagjait, mind az ęIlęl:zékj
képviselőket, hogy bátraĺ szavazztĺk meg ezt az e|őterjesztést, mivel úgy gondolj a, ez elorébb fogja
vinni Ujpestet és a mi ügyeinket is.



Dľ. Tľippon Noľbert
Megköszöni alpolgármesteľ úr hozztszőlását, és még egy mondatot mondana, ami túlmutat ezęnés egy
kicsit más' ovatosan fogaknaz és alâtszatëú is szeretné elkerülni aĺulak, hogy azÚjpesti Sajtó Kft-ľe és
szeľkesztőségére bármilyen pressziót gyakorolna a tulajdonos, inkább csak azt szeretné mondani,
szeľencsésnek tartotta a múltkoľ is, hogy az Újpesti Napló megnyilatkoztatta akonkľét ügyben a másik
felet, ilyen módon tćljékoztatvaa lakosságot. Áilápontja szerint nagyon jó dolog, ha a fejlěményekolaz
Ujpesti Média - eztmagânvéleményként mondja - folyamatosan tudósít'
Azt is fontosnak tartja - eZ nem eLlhęz azügyhoz kapcsolódik -, hogy általánosságban nagyon bonyolult
az épitésijog világa. Ki adja ki az építési, bontási engedélyt, mi az a szabélyozési teľv, mit jelent ez,
hogy befolyásoţa ez az éIeťiĺlket, stb.?' Jó dolognak taĺÍanâ, ha ezze| kapcsolatban is egy ilyen
tâjékoztatásra sor keriilne, de ez hangsúlyozottan nem kéľés, utasítás, hanem egyszerűen csak a
személyes pľefeľenciája. Szerinte ezbiztos nem fog ártani sem nekiink, sem Újpest lakosságának, ha
ilyen természettĺ tájékoztatâsbaĺ is ľészesülhetünk, meľt ilyen ügyek, tehát fejlesztések lesznek a
jövőben' és ha tudatosabbak, elmélyültebbek vagyunk egy picit az épitési jogban, csak egy picit,
amerľryire kell, akkoľ sokkalkörľryebben fogunk értelmezni eseményeket, amik köľülöttiink zajlanak
vagy tĺirténnek, De ezI igazthől csak magánvéleményként mondta, nehogy félľe értse valaki. Több
észľevétel nem lévén szavazásra teszi fel a hatérozatijavaslatot.

stadĺon'' ĺigvében
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
a) felkéri és felhatalmazza a polgármestert, hogy hivatalosan is egyezteÍéseket kezdeményezzen és

folytasson le az Újpest FC hatáskörľel rendelkező vezetésével, iz źitahakelképzelt ,,újpeśti stadion
beruházással'' kapcsolatos kérdésekben, beleéľtve az esetleges helyszíneket is.

b) fęlkéľi a polgármestert, hogy ezen egyeztetések során egyértelműen képviseţe és je\ezze Budapest
Főváros IV. kerület Újpest onkormányzattnak azon hatźĺozott szâiđéktli, valâmint az újpesti
lakosság egyértelmű kérését, hogy az a) pont szeľinti beruházási elképzeléssel kapcsolatosan
megfelelő időben és formában az újpesti lakosság érdemi bevonásara, véleményének,
észrevételeinek figyelembevételére van szükség.

Felelős: Polgármester
Határido: folyamatos
(20 igen, elfogadva)

Dr. Tľĺppon Noľbert
Megköszöni a testiilet tt.mrogatásëú és természetesęn számítanak mindenki konstruktív kĺjzreműködésére
ebben a kéľdésben'

Javaslat Budapest IV. kerĺilet Újpest István út és Pozsonyi utca átÍogćl és teljes köľű
felújítása ügyében
Előteľj esztő : Dľ' Tľippon Norb ert polgármester

Dľ. Tľipnon Noľbeľt
Volna még egy javaslat, amivel részbęn megválaszol egy korábban feltett képviselői kérdést, részben
pedig lerne egy javaslat annak érdekében, hogy próbáţák közösen a lobbieľőiket valamilyen formán
érvényesíteni. A javaslat az Istvźn út és a Pozsonyi utca ľehabilitâciőjźrol, tltfogő felújításáľól szól'
Korábban kérdésként vetődött itt fel, hogy mi a helyzet ezzel a projekttel? Tâjékoztatźlsul szeľętné
elmondani, hogy az elmúlt években aberuhźtzó projektgazda, a BKK elvégezte a felújítás teţes körű
tervezési munkálatait, ľendelkezik engedélyes, tehát szakhatóságok általjóváhagyott tervekkel, a teţes
iiszakasz tekintetében.Ez aztjelenti, hogy ebből következoleg tenderdokumentációval is rendelkezik.
Ez azérÍ jó híľ, mert ha a forrás rendelkezésre tńlna, akkoľ gyakorlatilag azonnal ki tudnák íľni
közbeszęrzésre a pľojektet, és szerencsés esetben mondjuk a2025. évi költségvetési évben' haafedezet
ręndelkezésre állna, akkoľ a pľoj el<t2026-banmeg tudna valósulni, belátható időn belül. Szerinte újpesti
lakosként, akik jovtink-megyiink, jáľJuk a városunkat, viţán felül á11, hogy az István út és a Pozsonyi



utca felújítása nagyon-nagyon szükséges. Ezţ. aFóváros is így lttja, ezértvégezte el a tervezési munkát.
Az, amit tâjékoztatâsként a Fővárostól megkaptak, az az) hogy a BKK továbbította a Fővárosi
onkormányzat részére a terveket, jelezte a forrásigéný. A tervezői költségbecslés a tájékoztatásuk
szerint bruttó másfél milliáÍd forintról szól. Természetesen egy közbeszerzésen soha nem a tewezoi
koltségbecslés jön ki, de másfél milliáľd forintos nagyságľendről beszélhetnek. Abban az esętben lehet
megvalósítani ezt a pľojektet,haaz elkovetkezendő időszakban a forľás a Fováľosnál rendelkezésľe áll.
Tisztéharlvaĺľrak a Fővárosi onkoľmányzat gazdasźryi helyzetével, egytita\tnnem gondoţ źlkazt,hogy
olyan túlzó igényekkel kellene a Főváľos felé fordulni, ami az irľealitások és a lehetetlenségek hatźrź'/-
súrolná, de abban a nagyságľendű költségvetésben, egy 100.000-es váľos esetében, mint Újpest, másfél
milliárd forintja egy jó tervezéssel bele kellene, hogy férjen.
Ahatârozatijavaslat arrőI szől, vessék latba közösen az erőiket, és azok ajelenlévő képviselők, frakciók,
akik a Fővárosban is képviselettel ľendelkeznek, közösen tegyenek azért, hogy a 20Ż5. évi
költségvetésben ez a foľrás rendelkezésre álţon. Mondják |<l azt, hogy lobbiznak, tesznek azért,hogy a
frakcióik csak abban az esetben szavazzźtkmeg a jövő évi fóváľosi költségvetést, amennyiben ez a forľás
és ez a pľojekt a magaítjára kerül. Azt gondoţa, ez egyéľtelműen páľtokon túlnýló feladat' ebben
szerinte semmilyen vita nincs köztük' Összefogva Újpest lobbi erejét mutassák meg, és tegyenek egy
kísérletet ana,hogy minél hamarabb megvalósuljonaz István út, Pozsonyi utca rekonstrukciója'
Megadja a szót Wintermantel Zsolt frakciővezeto úmak'

Winteľmantel Zsolt
Elmondja, ez is egy olyan előte{esztés, amellyel maximálisan egyetért. Nem tudja igérni, hogy ez
mindig így lesz és mindennel kapcsolatban, de ezma egy ilyen nap' Viszont, ha a Pozsonyi és István
útról beszé]nek, akkor azért nem ttrt ideidézĺi a múltat. Azért azt ne felejtsék el, hogy 2OŻO tavaszâig a
Főváľosi onkormányzat költségvetésében szerepelt a Pozsonyi -Istvan út feluJítáša, amelyet az eĺső
költségvetés elkészítésekoľ Karácsony Gergely és Déri Tibor akkori polgármester szavazatával kivették
a feĘítások listájából. Szeretné ideidézni csak azért, ha valaki elfelejtette volna, hogy Polgármesteľ úr
2020' m{!us 26-źn mit íľt a Facebookon: ,,Noso éľteném, ha valaki kikerül egy bizonyos helyľől,
elveszítheti ręa|ittsérzékét és sokszor koľábban táncol, mielőtt a zeîe elkezdődik. Egy bizonyos ideig
érthető, ha igy viselkednek emberek, meg kell éľteni, de egy bizonyos idő elteltę után máľ nęm biztos.''
Nem mondja, hogy barátságos megközelítése a témának, de nyilván mindenki ugy fogaLmaz a
Facebookon, amilyen ernbęľ magą és akkor folytatja a bejegyzést: ,,Akkoľ nézzuk a tényeket. Az
Ujpestet érintő fejlesztéseket, tehźtt az előteľjesztés l-es számú melléklete is megerősíti, melyben a
Rózsa utca felújítása20Ż0' évi kivitelezési sorban szeręel 520'000.000 forint megvalósítási költséggel,
mig a Pozsonyi utca, István út felújításának megvalósíttsa 2022-ben 1.000.000'000 forint volt'''
Szeretné hinni, hogy Alpolgármester úr valóban komolyan gondolja, Ő partner lesz abban, hogy a
Pozsonyi utca, István út felújításľa keľtiţön, már csak azért is, meľt polgármesterként az al<kon
Fopolgármestemél sikeľiilt kiharcolni, hogy Újpeşt ezen ťejlesztése teteľtit;on a projektek közé,
költségvetési fonás is volt biztosítva hozzâ, majd Újpest 2019-ben megválasztott PoĘármesteľę és a
megválasztott új Főpolgármesteľ ezt\ęhűńa. Megtehették, ok voltak többségben, ald<or ŻO22-t ígértek,
ahogy előbb idézte, leköszönt Polgármesteľ úľtól. Most Ż024-et írunk, és abban biznak,hogy a 2025-ös
költségvetésbe sikerül belobbizni ezt atőrténętet. Rajta lesz. Nem hiszi, hogy nagyon meg kell gyóznie
a főváľosi Fidesz-frakciót arról, hogy eme kezdeményezés mögé odaálţon, és csak abban az esetben
szavazza meg a költségvetést,ha ez a tétel szeľepel. Sok sikert kíván Polgármester úrnak, hogy gyózze
meg a Kcizgytĺlésben ülő Alpolgármesterét, hogy tudja éľvényesítenĺ ęzt ahatźrozatot,már amennyiben
itt elfogadásra kerĹil. Nagyon bízik benne, hogy igen, és ezmég akkoľ sem zavatja, ha mondjuk ennek
politikai tľükközés a része, ismerve a Fővárosi Kozgytĺlés új felállását, nagyobb zsaľolási potenciállal
ľendelkezik minden egyes képviselő. Jelen pillanatban nincsen stabil t<ibbsége a Főpolgármesternek.
Nyilván egy ilyen helyzetben egy szavazat is számít, ha adott esetben el kell fogadni a költségvetést.
,,Nem zavarja, ha ilyen módszerľel éľjfü el, akkoľ ilyen módszerľel éľjfü el, de ha van ilyen szándék,
akkoľ legalább egymás közott lehetiink őszinték, fogalmazhatunk így''. Déri alpolgármesteľ urat nem
ilyen bátomak ismeľte meg, kivéve, ha esetleg valamilyen mögöttes szándék és már egy előzetes
megkonstruált történet van m<igötte, de még egyszer mondja, az se zavaţa. Legyen feĘítva végý| az
István út-Pozsonyi utca'



Dľ. Tľippon Noľbert
Megköszöni ahozzâszőltlst és megadj a a szőt Bartók Béla frakcióvezető úrnak.

Bartók Béla
,,Régi bűnnek hosszú az źlmyéka", ez a mondás jutott eszébe az eloterjesztés kapcsán. Wintermantel
képviselőtársa elmondta azt, amit feltétlenül szeretett volna maga is ľögzíteni' hogy az István út
felújításának már rég el kellett volna készülnię 2021_ben vagy eset1eg 2O2ž-bęnvagy 2023-ban. Most
éppen 2026-nâl tartanak. Ne felejtsfü el, hogy ennek a felelősét megnevezzét< Kärácsony Geľgely
személyében és van egy tettestársa is Déri Tiboľ, aki asszisztált ehhez. Ugyanakkoľ ęz akorźlbbidontes
túlmutat ęzeîa konlaét döntésen' Tehát engedjék meg, hogy a jegyzőkönyv kedvééľt röviden elmondja,
vérlázitőnak tartja, hogy Karácsony Gergely olimpiáról delirál az orszâgos sajtóban, mikĺizben něm
képes 5 év alatt feĘítani ezt az ltat, aminek az igénye műszaki szempontból teţesen
megkéľdójelezhetetlen. Tehát feltehetjük a kéľdést' hogy mi folyik a Főváľosb un, ,agy mi folyik
Kaľácsony Gergely csapatában, hogy itt tartanak. Egy több milliaľdos ľendezíényľől iat
sajtótâjékozţatót és szervezkedik, miközben egy olyan alapvető feladatot nem tud elvégezni, mint egy
útfelújítás. Tegyenek egy kíséľletet, ezt a Polgármester úr mondta' hogy ,,tegyĹink egy kíséľletet, hátha
megcsináţák''' De htlt ittjogok és kötelezettségek viszonyrendszeľéről van szó, tehát a Főváľos nem
szívességet tenne, hanem a kötelességét teţesítené akkoľ, ha ezt az ltat fe|iĄítanâ, vagy ha mćľ rég
felújította volna. Bár egyetért az előteqesztéssel, egy kicsit túl diplomatikusnak érzi a tirtalmtĺ, đe ěl
tudja fogadni, hogy a politikai szítuâciő eztmegk<lvtnja.
A következő észrevétele, kicsit általánosabb megkĺize|ités,hogy a testület 3. ülése van és eţutottak oda,
hogy már îemazSZMSZ-rőltárgyalnak és ez egy jó dolog. Történetesen az első üléstink, élso tigyeink
egyikébe beleütközünk a Fővárossal való konfliktusba, illetve nézetkiilonbségbe. És ez most eloször
előfoľdul, de sajnos fel kell készülniük arľa, hogy ez rendszeressé fog vźini. Ez egy politikai kéľdés,
męrt azt ltúhatjt./ľ- - csak azért mondja, hogy erľe készĹiţenek föl -, hogy a Fővárosban politikai,
gazdasëryi szervezettségi káosz van. Nincsen politikai többsége senkinek, miközben egy 

".o-ó 
ügyben,

a tcimegkozlekedéstől kezdve az utak tekintetében a Fővárosľa vagyunk kényszeľülve, össze lrugyook
kĺitve, vagy együttműködésľe vagyunk kényszerülve. Kéri a képviselőtaľsait, meg mindenkit, aki
fővárosi ügyekkel kapcsolatban szóhoz jut, hogy ne felejtsük el és taľtsuk magunkat allhoz,tartsuk szem
elott ezÍ azigyet. Talán nem tiĺlzâs azt mondani, hogy káosz felé közeledik a Főváľosi onkormányzat,
még egyszeľ mondja, politikai, gazdasâgi, kĺiltségvetési, egyéb éľtelemben, és ez kjhatźtssal lesz az
onkoľmány zatlĺlk műkö dé sünkľe is.
Aľľa kéri Polgármester urat is, hogy ennek a hatásait próbáţuk pľoaktív módon szttmbaveĺĺli, merL ęz
hihetetlen nagy problémákat fog jelenteni nekĺink, még akkor is, ha ezek a problémák ítt az újpesti
Képviselő-testtiletben nincsenek j elen.

Dľ. Tľipnon Noľbeľt
Megköszöni abozzélszőlást és megadja a szót Dľ. Kató Balázs frakcióvezető úmak.

ţv'intermantel Zsolt kepviselő úr I8:29 órakor az ülésről távozotţ, így a Képviselő-testijlet létszómą t9
fő lett.

Dľ. Kató Balázs
Egyetéľt a kollégái által elmondottakkal, maga is támogatni fogja a javaslatot, de azért, ha már Déri
Tibor a 2020-as évek elején tarstettességből elk<ivetett útépítés elhalasztás vétségét, de csak vétség, nem
mondja ki a szót, akkor szeľetné megkérdezni,ha eţut oda a Fővárosi Kozgyűlés, hogy Déľi Tiboľ
frakciója úgy dönt, hogy mégis megszavazza a költségvetést, meľt a karácsony környéki alkuk ezt
hozztlk és nincs bernę azlstvtĺnút felujítása, akkoľ ó maga hogy fog szavazn7? Nagyon reméli, hogy
Déri Tiboľ, aki ugye ismert okokból a Főváľosi Közgyűlésnek is tagja lett, saľkára fog állni és a saját
frakciójával szemben is úgy fog dönteni, hogy nem támogatja a költségvetést. Megkérdezi Déť-
alpolgármester uľat, egy ilyen szituációban, hogy fog eţámi a Kozgyűlésben?

Dľ. Tľinpon Noľbeľt
Megköszönĺ ahozzâszőlást és megadja a szót alpolgáľmesteľ úrnak.



Déľi Tĺboľ
A történeti hűség kedvéért azért egy-két dolgot eÍnlítsünk meg és egy-két adatot is hadd mondjon ezzel
a fővárosi múködéssel kapcsolatban. 2020 tavasztn vagyunk. 2020 tavaszán vajon mi töĺént az
országban és az egész világon mi történt? Elkapott minket egy Covid-j trvźny, bezźttak az orszâgok,
gazdasâgi visszaesés, stb. mondhatná, és ennek még volt egy 2.és 3. hulláma is, ami éveken kęresztĹil
itt volt veliink. Itt volt velünk egy olyan Kormány, amire nem vagyunk annyira büszkék, meľt mit
kaptunk ettol a kormánýól zoz}-től kezdve, és akár tekinthetjük az lJjpesti onkormányzatot is?
Forráselvonás, helyi önkormányzat esetében a gépjárrnuadó 300 millió forint kornyéki összeg'
nagyjából ennyi volt az, amit Önok is éveken keręsztül útfeĘításľa fordítottak. Utána jött az iparuzéśi
adó elvonása, csökkentése, most pedig már aľľól beszéliÍlk 2024-ben, hogy további adóelvonások,
Budapestnek jogosan jáľó adók ęlvonása történik meg kormányzati szinten azért, hogy majd jáľásokat
támogassanak Budapesten megtermelt adófoľintokból. Nem mondja, hogy nem ért egyet ezzel az
előteľjesztéssel, természetesen egyetért vele, képviselni fogja ezt az álláspontot atârgya|âsok alatt, ha
majd lesznek. 2025-ös költségvetés úgy gondolja, a Főváľosban a februámál korábban biztosan nem
lesz, van időnk tárgyalni.
Beszéţenek egy kicsit az adato|çől is' mert az Önök fideszes tagja interpęllálta Kaľácsony Gergely
főpolgármestert, aki elég részletes adatsort adott ât a főváľosi képviselőknek. Pár adatot mond 2019-től
kezdődően. Központi költségvetési kapcsolatokból származó múködési források és elvonások egyenlege
2020-ban még plusz 2 lTtLllitÍd forint volt, 202I-ben, amikor a 2020-as évek adatai kumulálódnak,
mínusz 4 mil|iárd,2022-ben mínusz 1 milliárd, 2023-ban, már mínusz 17,9 mńliârd forint, 2}24-bęn
pedig mínusz 34 milIiźrd foľint. Adóbevételek és szolidaľitási hozzâjëlruItls arányát is szeretné azért
megosztani, bttr az ipanĺzési adó szépen folyamatosan ment frilfelé, kivéve a2020-ban, amikor csökkent.
Bocsánat, hogy egy picit túllęi az időkęretet, de úgy gondoţa, ezzel jő,hatisztâbaĺvannak' hiszen ez
a helyi önkormányzatokľa is nagyméľtékben kihatással van. Az ipanĺzési adó a Főváros esetében és
most csak a Főváros ęsetében mondja, 14Żmi||iârd forintľól vtitozott, először 2}Z}-bancsökkent, majd
kisméľtékbennott2)22-ben már 135.mi11iárd forint, 2023-baĺ27l ĺľĺl|iârď és utána 2024-benmár 303
milliaľd foľint volt' Emellett a szolidaritásihozzâjârulás is nagyméľtékben novekedett, nem feltétlenül
ilyen méľtékben, de növekedett' ahogy Újpest esetében is. Most nem fogja tudni pontosan felidézni,
hogy hány milliáľd forintot vesznek el, valószínúleg Polgáľmesteľ úľ, mint a költségvetéséľt felelős
személy, biztos meg fogja tudni mondani hány milliárd forintľól van sző, de azért valţuk be, ezeket a
súlyos cisszegeket másľa is lehetne fordítani, mint a budapestiek pénzét, valamilyen járásban elk<ilteni.
A kérdés egyébként ott meriil fel, hogy valőjćĺbanjogosan jźr az iparuzési adó Budapestnek? Jogosan
jér-e a forrásmegosztts alapjân a keľületnek az a pénz, ami papíľon jâma? Jogosan veszi_ę el az á|lam
ezeket a pénzeket, ki tudja milyen célokľa? Jelen pillanatban nem tudni azt, hogy miľe megy el az a
szolidaritási hozzájtlrultts, amit Újpest vagy Budapest kiťrzet az âllamnak De hJvalaki tudjă, mondja
el, meľt nagyon éľdekli. Ahhoz, hogy normálisan tudjon dönteni egy város a költségvetésével
kapcsolatban szerinte nagyon fontos .az is, hogy mellétegyük mindig azt, hogy miből szeretnék
megvalósítani. Szóba jött az olimpia. Áiláspontja szerint, ha Magyaror"żźrgké"r"n ćrl\nu, hát miért ne
rendezhetne olimpiát' Minden létesítmény adott. Ha jól emlékszik, kettő létesítméný kellene
megvalósítani mé,g ahhoz, hogy olimpiât rcndezzęnek, mert minden mást meg lehetne csinálni, csak
ugye nincs a város felkészülve arra, hogy egy ilyen világeseményt meg tudjon rendezni, nézzęnekrâ az
István útľa, a Pozsonyi utctlra. A Fidesz-frakció valójában sokkal közelebb il atuzhóz,lehet, hogy nekik
két telefonból kideľül az,hogy valójában mit terveznek. Nem szeretné tovább huzni az időt, meľt most
máľ tényleg túlment az 5 perces időkeľętęn. Ahhoz hogy normálisan tudjanak dönteni, és ez Újpestre is
igaz, mindig fontos az,hogy lássák valójában mivel állnak szemben, milyen állapotban van egy adott
váľos költségvetése, és ez most lehet Budapest, lehet Újpest, bármi, de ezeket mĺnoig hozztlkell tenni
éshozzákelllátni, hiszen úgy tudnak normális döntést hozni.
A jelenlegi Fővárosi Közgyiĺlés, akár ki is lehet azt mondani, egy pillanatfelvétel, amjn azt se tudni,
hogy ki hogyan dönt 

'egy 
adott kérdéssel kapcsolatban, csak akkor |ćLtjźLk az álláspontokat, amikor

felnéznek a tźlblëra. Értelemszenĺen, ha meţszavarrźlk ezt az előterješztést, amit teţes méľtékben
támogatni fog, ki fog állni azért,hogy ez a jövó évi költségvetésben szerepeljen és bekeľiiţön.

Dľ Tľipnon Norbert
Megköszöni Alpolgármester úr hozzćtszőlâsát. Néhány mondatban még szeľetne ľeflektálru az
elhangzottakľa' Politikai éľtelemben nem árt egy picit ámya|tabbannézni aképet, mint azt az ęllenzéI<l



frakciók észlelték. Itt csatlakozna Déri Tibor alpolgármester űthoz.2)ZO-banva1óban volt egy nagyon
durva koľonavírus-jáľvány, mindarnyian emlékszünk ľá, és ez gazdasági értelemben is 1ufro1
megviselte az egész orszâgot, de az önkormânyzatokat is. Számos-kormtnyzati intézkedés volĺ, ezt
Alpolgármester úr elmondta' Azt gondolj a, ha a 2O2I-es költségvetésében a Fővárosnak ez az összeg
szerepelt volna, lehet, hogy akkoľ sem tudta volna megcsinálni, meľt egy projektet megvalósítani csař
akkor lehet, ha kész vannak azok a tervek, amiket a s"áküatóságok jóváĺagynak. Ha mi terv eznénk igy
egyĹitt, valószínűleg ezze|keÍÍóhét alattmeglennénk, de sajnos vagy nem *i.ro., vagy szeľencsére nem
mi tęrvezzik ezeket, hanem egy tervezési munka, egy ilýen naýsagrendĺi projektíel a szakhatósági
hozzâjélruItlsok, engedélyek beszeľzése, egyeztetések és sib', stb., ez i.ibb é,rszńzifus zi munktlja, nig
végül egy pľojekt megtĺiľténik' Nagy általánosságban mondható, hogy egy hasonló projektnél 

"uţiaaalaz idó 90 %o-a szinte láthatatlan elokészítő munkákra megy el, és a IO %o-a az időnek avégén,á-ĺto.
látjuk, hogy valami töľténik, csak hajlamosak vagyunk -ęfel"dke zni a9}-rőlAzt gondolja, most jutott
el oda nemrégiben a BKK' hogy a tervezési munkákat befejezze. Tehát most ,un u, ahelyzet,hogy ha
van forľás, akkoľ megvalósítható, ha korábban van forľás, jó lett volna, ha koľábban is van forrás és az
folyamatosan me8y, de nem valósziníi, hogy meg tudta volna valósítani, męrt akkor még nem voltak
kész a tendeľdokumentációkkal és a szakhatósági ngedélyekkel. Úgy gondolja, most van az a pillanat,
amikor ebben a dologban lépni kell.
Nem gondolja, hogy ebben az ugyben, egy személyten Déri Tiboľ alpolgármesteľ úrral - aki a
Közgyűlés tagsa -, kellene telepíteni a felelősséget. O az egyedüli otyan tepviselő közöttük, aki a
Főváľosi Közgyúlés tagja. De azt gondolja. ebben a dologban mindannyiuknak vän felelőssége. Politikai
okok mellett nęl<l az afeladata,hogy a Déri Tibor alpolgármester úr által képviselt dolgok me1lé odaállni
és politikai vonalon maximálisan teţesíteni. A Főváľosban van Párbeszéd fľakció, MSZP frakció és

és az MSZP-fľakciójának is van ezzel
nkormányzatnál és nagyon bízik benne,

ozgalom és Vitézy Dávíd fęlé. Azt gondoţa, azon
a nyomvonalon is el lęhet indulni, el lehet indulni a Kétfarku Kutya Párt nyomvonalán, akik-szintén
képviselettel ľendelkęznek. A Mi HazźĺlkMozgalom nem rendelkezik képviselővel, akkoľ ebben nem
tud kĺjzreműködni, legfeţebb egyéb úton-módon, és a Fidesz-frakciónak is vannak képviselői a
Közgyulésben. AÁ. gondoţa, itt nem ý8Y ernberen múlik ez a dolog, hanem mindenkinek a ma+a
részéróI meg kell terľrie azt, amit tud. Alláspontja szeľinte a mi valósăgnarrativtĺlk, azt gonďoĘa, a|ni
közelít az objektív vaIősâghoz, azért mégiscsak az, hogy a Fővárosi Önkormányzat pénzjgyei nem
olyan rózstlsak és ebben a Kormány felelőssége, az az tl|Iáspontjuk szerint megkerdőjelezhetalen. De
ma már nem erľől beszélnek' hanem arľól beszélnek, hogy közös eľófeszítéssel tegyenek meg mindent
ezért az útfelújításért. Azért kemény ahatźrozatijavaslatnak avége, mert egy ilyen keményhatźrozati
javaslattal az erintett politikai szereplők, akik itt ülnek közottünk, sokkal jóbban tudják érvényesíteni
ezt, ftilmutatva a szempontjaikat, az érdękeiket, mintha egy tessék-lássék elólerjesztés lenne.
osszességébeî, ez egy közös munka, nem egy embeľ feladata. Bízik berľle, hogy siŘerül, Ha nem
sikeľül, akkor természetesen nagyon szomorúak lesznek, de tegyenek meg mindent azért, hogy ez a
dolog sikeriiţon. Zźrszőnaksztnta ahozzâszőlâsźi, dęmegadja a szót Rádi Attila képviselő úrnak.

Rádi Attila
Egyetlen gondolatra visszatérne Déri Tiboľ alpolgármesteľ úr által ęlmondottakhoz is, meg amit
Polgármester ur is mondott, a töľténelmi húség kedvéért. Tehtľ- zolg-ben ernek az útfelújíiásnak
megvoltak a tervei, készęn voltak. 20l9-bęn taľtottak egy metrófórumot Káposztásmegyerěn, ahol
ennek az utszakasznak a témt/a is szóba került. A BKK tervęzoi brigáďja, akik a metrótervezésen
foglalatoskodtak, ott voltak és ęz azíÍszakasz is szóba keľült, talán lakossági kérdésre, de lehet, hogy
egyébként önálló témaként. Elhangzott az, hogy a korábbi tervek nem megfelelőek, mert buszsáwăĺ,
kerékpársáwal és keľesztmętszet-vâltozással jártak. Déri Tibor mondta, hogy ez ,'felháborító és
elképzelhetetlen, hogy ezigy valósuţon meg''. Nem sikerült most a ľövid idő alatt megtalálni a terveket,
szerinte nincs is fönt a BKK-nál sem. Egy sima rajzot sikerült taléinía. Nem tudja pontosan, hogy néz
I<l azutszakasz végleges keresztmetszete.Ha valakinek megvan' nagyon szívesen veĺľté, ha elkiiidené
neki. Szakmai szempontból szeľetné megnézni, hiszen az elózóhöz is volt némi kcjzĹik, konzultációs
köZük mindenképpen. Ugy ltúja, ezeken a szakaszokon most is kerékpáľsávok és buszsávok vannak.
Nyilvánvaló an ęzek vâItoznak, a rajzoĺ piciben van feltüntetve, nehezen olvasható. Leszögezi, hogy ez
az tltszakasz megújulhatott volna, a pénz is megvolt rá a koltségvetésben - ahogy Wintermant e| Zsolt
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elmondta - szerepelt' és a tervei is készen voltak. Ezt meg lehetett volna tendeľeztetni, ez még a covid
előtt volt. Végig élte a Té1 utca felújításától kezdve, a Görgey útnak a felújítását, és a Tél utcánál
konkľétan az ęllęnállâsukľa volt sztikséges aţlhoz, hogy kanyarodó sávok legyenek, amelyek a lakótelepi
behajtást lehetové teszik, meľt a BKK ezt nem akaľta. Nagyon reméli, hogy itt a tervezés sortln az
esetleges konfliktusos vagy problémás szakaszokon ki tudunk állni a saját éľdekiinkért. Nem ltlţa a
tervet, tehát most teoretikus és elméleti síkon fogalmazza meg a dolgot, de azt gondolja, az igaz,hogy
szakmai és tervezési feladatok ezzelvannak, de ezekatervezési feladatokmegvoltak, csakvalakikakkor
úgy gondolták, okkal, ok nélktil, hogy azok a tervęk nem jók, azérI, mert azok a tervek korábban
késziiltek, vagy azért, mert ,,valakinek nagyon bęakadt ott a 20 filléres'', de ne fogjunk mindent a
covidľa' Szeľinte a covid ,,ajâĺdélĆ' volt, mert nęm kellett csinálni semmit, pedig az a|att az iďő alatt
ľengetęg dolgot lehetett volna tęrvezni. Mindenki azon sopánkodik' ha valami elmaradt, akkor a covid
volt az oka. .....''A háboru nem itt van, és a covidľa fogtok dolgokat és aľról bęszéltetek, hogy nem
lehetett csinálni semmit, mikozben egyébként lehetőségetek lett volna tervezni, lehetőségetek lett volna
felkészülni egyébként a covid utáni idoszakľa' Nem gondoltuk, hogy az egész életünket a covid miatti
blokád alatt fogjuk leélni, és ezzel szemben îem ez történt, hanęm minden elmaradást erre fogtatok''.
Most megint újľa elójön a covid-téma, ez 4 éve volt, tehát ezen lépjiink túl.

Dľ. Tľippon Noľbert
Azt gondolja, az orszâg Miniszteľeln<ike is számos alkalommal kifejtette azt, hogy merĺryiľe
meggyĺitorte Magyaroľszágot a covid-jáľvtny, meggyötörte ahthoru, ami nem itt van, de a háboru
hatásai miatt az energiaválság. AzÍ gondoţa, legalább az el|enzél<l fľakció ne vitatkozzoĺ az orszëtg
Miniszterelnökével. ''....(MilçroÍonon kívüli hozzaszólds) Képviselő ur, értettiik, amit elmondott.
Amennyiben más hozztlszőlâs nincs, akkor szavaztsrateszi fel ahattlrozati javaslatot.

pest onkormán yzataKépviselő-testĺilete úgy dönt, hogy egyfelől felkéri
azon képviseloit és frakcióit, amelyek képviselettel rendelkeznek Budapest Fováros Közgyĺlésében is,
hogy mindent tegyenek meg annak éľdekében, hogy a 2025. évbeĺa Budapest IV. kerület Újpest István
út és Pozsonyi utca feĘítźlstlhoz szükséges forľás a Budapest Főváros Önkormányzata költségvetésben
rendelkezésre álţon. Másfelől felkéri a fent rögzitett éľintetteket, hogy képviseljék azt az álláspontot,
amely szeľint a Budapest Fővárosi Közgyrílésében lévő frakcióik kiz árőlagabban az esetben támogassák
a Budapest Fováľos Önkormányzata 2025. évi koltségvetésének elfogadását, ameĺnyiben abban
szerepel a Budapest IV. kerület Újpest István út és Pozsonyi utca felújításához szfüséges fedezet,
továbbá mindent tegyenek meg a pľojekt mielőbbi érdemi megvalósulása éľdekében.
Felelős: Polgármesteľ
Határidő: azonrĺal
(19 igen, elfogadva)

Dľ. Tľinpon Noľbeľt
Megkérdezi, az Egyebek napirendi pont keľetében kíván_e még báľki hozztĺszőlni? Nagy Dávid
képviselő úmak adja meg a szót.

Nagv Dávĺd
Elmondja, a testület 256l2024-es hatźlrozatâban kifejezte tiltakozâstfi több ügyben a Kormánnyal
szemben, illetve felhívta a figyelmét - nem tudja kinek -, a kormányzati intézkedésekre és annak az
onkoľmányzatra gyakorolt hatásaira. Erĺrek kapcsán szeretné kéľdezni' hogy készültek-e Facebook-
posztok' Instagľam videók' Tik-Tok videók sziilettek-e, milyen szâmban, sikeľült-e Polgármester úmak
végľehajtani a testület ez irâny6 hattlrozatttt? AzI szeretné megkérdezni, hogy végľe lett-e hajtva ez a
hattrozat? Lźltja,hogy folyamatos avégrehajtáls, és Polgármester úr a felelőse, illetve lerľre egy nagyon
konstruktív javaslata. Polgármesteľ úr, amennyiben a Facebookon, Instagľamon a socialmedia
felületeken és egyéb felületeken feloldja aletiltźsélt, eń' sajéúmaga tudja majd ellenőrizni a továbbiakban
és nem kell napiľend után szót kémie.



Dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő{estülęt! Ahattrozathatáľideje folyamatos, tehźú eztfolyamatosan kell végľehajtani.
A kovetkező képviselő-testületi ülésen visszatérnek erľe, aminek a vârhatő idopontja ŻO24' novęĺnbęr
28. Azłtëłn decembeľben lesz még egy képviselő{estületi ülés, és lesz közmeghaligatás is karácsony
előtt' Megkérdezi, kíván-e még valaki hozzźsző|ni? Dr. Kató Baltns fľakcióvJzető úmak adjamegâ
szőt.

Dľ. Kató Balázs
Tisztelt Polgáľmester Úľ! Szeretné kérni, hogy adjon a testületnek ttljékoztatâst anől,hogy azÍjélsz
hol tart? Tudomása szerint született elsőfolai ítélet. Nem feltétlenül a mai ülésen, de aztgondolja, a jovő
ülésen erľől mindenképp en az Egy ebek között egy rövid tt|ékoztatâst szeretnę kémi, és egyben azt is
szeretné kérni képviselőként ontol, hogy a peranyagot elektronikus formában kapja meg, hogy tłttudják
tekinteni és érdemben tudjanak beszélni róla a k<jvetkezo ülésen' amikoľ ontájékoztatja a testületet

Dľ. Tľippon Noľbert
Nagyon meglepődött volna' ha ebbéli javaslatát a mai testtileti ülésen nem fogalmazza meg. AzÍ1âsz
ügyben született elsőfoku, hangsúlyozottan nem jogerős, közbenso ítéletľől ä következő képviselő-
testiileti ülésen tájékoztatást fognak nyújtani és sęmmi akadá,lya annak, hogy Képviselő úr á lehető
leghamarabb ennek az itéIetnek a szövegezését' illetve az indoklását ..'"gkapiu, erról Jegyzi5 Asszony
gondoskodni fog. Több hozzászőIâsnem lévén, megköszöni a képviselők mai munkáját és az iilést 18:55
órakor bezźtrja.

K.m.f.

Dr. Trippon Norbert
po1gármester
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